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U w a g a !
W kładkę z rapor
tem  o stanie m ias
ta pt. „Działania  
i dokonania pier
wszego sam orzą
du m iasta Lubo
nia 1990 - 1994” 
można uzyskać 
bezpłatnie w  biu
rze Rady Miejs
kiej, pokój 113, 
w Urzędzie Miejs
kim, pl. Wolności 2.

Chcesz mieć wpływ? 
Zacznij wpływać 
na to, kto będzie 

rządził!

Jak głosować?
Pozostawiona ordynacja wyborcza sprzed czterech lat nie przewiduje 

zmian w sposobie głosowania i jest ono bardzo proste.
Uwaga! W Luboniu głosujemy inaczej niż w Poznaniu. 

Przypomnijmy !
0  Luboń jest podzielony na 28 okręgów wyborczych obejmujących po 

około 750 mieszkańców.
#  W każdym okręgu wyborczym wybrany może zostać tylko jeden 

radny. Będzie nim ten, który uzyska największą liczbę głosów.
#  Do głosowania otrzymamy tylko jedną kartkę, na której alfabetycznie 

będą podane nazwiska kandydatów zgłoszonych w danym okręgu 
wyborczym.

#  Wyboru dokonujemy, stawiając krzyżyk w kratce przy nazwisku 
kandydata. Aby głos był ważny, możemy postawić krzyżyk tylko przy 
jednym nazwisku.

#  Głosujemy, każdy w swoim obwodzie głosowania, których jest siedem 
na terenie całego miasta.

W wielu rejonach miasta obser
wować można wzmożenie prac in
westycyjnych, remontowych i pielę
gnacyjnych, które są konsekwencją 
przyjętego w marcu budżetu mias
ta. Największą obecnie prowadzo
ną inwestycją jest budowa skrzyżo
wania ulic Zabikowskiej i Kościu
szki. Pierwszy jej etap, który prze
widuje włączenie do ruchu ulicy 11 
Listopada, jako głównej, do której 
podłączona zostanie podporządko
wana ulica Kościuszki, zakończony 
zostanie w okresie letnim. Dokona
no już rozbiórki domu i niezbęd
nego przeniesienia wszystkich insta
lacji. Wybudowano także, do wy
korzystania w przyszłości, odcinek 
kanalizacji sanitarnej. Większa 
część przebudowywanego odcinka 
przygotowana jest już do położenia 
asfaltu. Dokładnie na temat roz
wiązania i wyglądu przyszłego 
skrzyżowania pisaliśmy w ubiegło
rocznym lipcowo - sierpniowym nu
merze ”WL” . Kolejne etapy prze
budowy możliwe będą dopiero 
w następnym roku, po zabezpiecze
niu w budżecie miasta odpowied
nich funduszy na ten cel. (I)

Takiej aktyw ności m ożna pozazdrościć!

Zdjęcie zrobione podczas kampanii wyborczej 
w Rzymie. Fot. Klaus p. Siebachn z 4 światowej 
wystawy UNICEF „Dzieci tego świata"

P O P A T R Z  K A Z IU  /  H A  WY f i O R ^ y  

NIE /PZf£ / ALE- TACZKĄ 
JUZ SZYKUJE.,

N A JW A Ż N IE JSZE !
ZAPAMIĘTAJ NUMER SWOJEGO OKRĘGU WYBO
RCZEGO. W CZARNYCH RAMKACH WEWNĄTRZ 
”WL”(od str.6) POSZUKAJ NAZWY ULICY, PRZY 
KTÓREJ MIESZKASZ. ZNAJDZIESZ TAM TEŻ WI
ZYTÓWKI SWOICH KANDYDATÓW I ADRES MIEJ
SCA, W KTÓRYM BĘDZIESZ GŁOSOWAĆ.
DO ZOBACZENIA 19 CZERWCA W LOKALU WYBO
RCZYM. PAMIĘTAJ CZYNNE SĄ ONE TYLKO OD 
GODZ 8 DO GODZ. 20.
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Kontynuujemy zapo
wiadane spotkania w ko
lach PZW z terenu Lubo
nia. Wędkarze, których 
odwiedziłem to kolo zakła
dowe przy Wielkopolskim 
Przedsiębiorstwie Przemy
ślu Ziemniaczanego S.A. 
W małym, ale ładnie urzą
dzonym lokalu spotkałem 
się z panami: Tadeuszem 
Kabatem - prezesem koła, 
Tadeuszem Wujkiem - sek
retarzem. W spotkaniu 
uczestniczył także prezes 
Zakładów Ziemniacza
nych Zbigniew Antecki, 
także zainteresowany węd
karstwem. Przeprowadzo
ną z nim rozmowę zamieś
cimy w kolejnym numerze 
”WL”.

Wodnik: P anie Tadeu
s zu  - zw racam  się  do  P reze
sa  ko la . W iem , że  wiele ro

b icie w za k ła d zie  na  rzec z  ochrony śro
dow iska . P roszę  n a tom iast pow iedzieć  
k ilk a  zdań  o w aszych  p lanach  w ędkars
kich .

Tadeusz Kabat: Koło nasze powsta
ło 15.09.1956r., więc liczy sobie prawie 
40 lat. Przez cały czas jesteśmy kołem 
zakładowym i zajmujemy sie zasadni
czo dwoma sprawami: działalnością 
statutowo - oraganizacyjną i rekreacyj
no - sportową. Mamy w tym zakresie 
spore osiągnięcia. Poproszę może o bli
ższe informacje kol. Wujka, który jest 
prawdziwą kopalnią wiadomości o na
szym kole.

Tadeusz Wujek: Od chwili powsta
nia koła wiele uwagi poświęcamy wy
poczynkowi naszych pracowników. 
Taki kierunek nasze koło przyjęło od 
początku, gdy prezesem został kol. Sza
jek i tak też jest obecnie. W dzisiejszych 
trudnych czasach właściwy wypoczy
nek nabiera szczególnego znaczenia. 
Masowość naszych imprez powodowa
ła i to, że osiągnięcia sportowe mamy 
znaczne. Występując w wielu zawodach 
o randze mistrzostw Polski nasi kole
dzy zdobywali medale, byli w kadrze 
kraju. Nazwiska takie jak np. Bogdan 
Zabawa - finalista wielu mistrzostw 
w wędkarstwie splawikowym, znane są 
nie tylko w Luboniu, ale i w kraju.

Wodnik: O siągnięcia wspaniale, ale  
to  historia. Z  c zy m  b orykacie  się  na co 
dzień . C zy  nie m acie  np. ja k  inne ko la  
p rob lem u  z  "odm ładzan iem  ka d ry"?

I

30/ 1 V - Na ul. Sikorskiego, włama
nie do samochodu "Fiat 
126p”, z którego skradziono 
radioodtwarzacz i kolumny 
głośnikowe. Wartość 1.500.000 
zł. Sprawcy zostali ustaleni, 
skradzione mienie odzyskano.

2 / 3 V - Poprzez wyjęcie trójkątnej 
szybki, włamano się do fiata 
126p, z którego usiłowano 
ukraść radioodtwarzacz. Spra
wca ustalony.

3 / 4 V - Podobnie na ul. Dworcowej 
włamanie do fiata 126, kra
dzież radioodtwarzacza, straty 
1 min zł. Sprawca został ustalo
ny a mienie odzyskano.

5 / 6 V - O godz. 2.50 włamanie do 
sklepu ogólnospożywczego 
"Justyna” przy ul. Krętej. Jed
nego sprawcę ujęto na gorącym 
uczynku. Czterej pozostali do
konali szeregu przestępstw na 
terenie od Kórnika do Buku.

6-9 V - Ze Szkoły Podst. nr 3 skra
dziono komputer "Amiga”, za-

Maj był miesiącem w którym tra
dycyjnie już najczęściej wzywani byliś
my do gaszenia pożarów trawy. Akcje

Tadeusz Kabat: Poru
szył pan istotny problem. 
Ale młodzieży w naszym 
kole mamy mało. Ponie
waż jesteśmy kołem za
kładowym średnia wieku 
naszych członków jest ta
ka, jak i średnia wieku 
pracowników. Działając 
w zakładzie, skupiamy się 
nad działaniami wewnęt
rznymi naszej firmy i jak 
wspomniał Prezes Antec
ki pomagamy kierownict
wu zakładu w realizacji 
zadań związanych z eko
logią. Skorzystać na tym 
może również miasto, 
gdy ścieki odprowadzane 
do Warty będą czyste, 
a znane wszystkim zapa
chy związane z naszą pro
dukcją nie będą tak uciąż
liwe.

Wodnik: K ońcow a P a
na  w ypow iedź je s t  bardzo  
o p tym is tyczn a . D zięku ję  
P anom  za  sp o tka n ie  i ż y 
czę sa m ych  sukcesów . 
Wodnik

O d  le w e j  p r e z e s  K o la  T . K a b a t  
i  s e k r e ta r z  T . W u je k
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siłacz i magnetovid o łącznej 
wartości 14 miń zł. Sprawcy 
zostali ustaleni, a mienie odzys
kano.

W tym samym okresie włamanie do 
samochodu "Star” na terenie 
Zakładów Ziemniaczanych 
i kradzież radioodtwarzacza
o waitości 1 min.

7-10 V - Na ul. 3-go Maja, włamano 
się do altany na ogródkach 
działkowych. Skradziono ra
diomagnetofon i rower. Straty 
1,850 min.

10 V - Sprzed baru "Sopelek” skra
dziono rower. Straty 3,8 min. 

11-14 V - Na cmentarzu żabikows- 
kim skradziono z grobu figurę 
Pana Jezusa, wartości 1 min.

14 V - O godz. 3.45 zatrzymano
sprawcę, który chciał "poży
czyć” samochód.

15 V - O godz. 3.15. ten sam sprawca
zatrzymany w innym skradzio
nym, w celu krótkotrwałego 
użycia fiacie 126p .

14- 15 V - Włamanie do garażu przy
ul. A. Poznań, skąd skradziono 
fiata 126p i radioodbiornik. 
Sprawca został ustalony a mie
nie odzyskane.

15- 16 V - Na ul. Żabikowskiej z kla
tki schodowej skradziono ro
wer. Straty 2 min.

18-19 V - Sprzed Banku "Posnania” 
skradziono samochód "Ford 
Sierra” wartość 40 min. Po
rzucono go w Nowym Tomyślu 
po dokonaniu włamania.

19-20 V - Na ul. A. Poznań włamanie 
do samochodu ”VW G olf’, 
kradzież radioodtwarzacza. 
Straty l,5oo min.

23 V - O godz. 13.00 przed blokiem 
na ul. Żabikowskiej 56 sprawca 
usiłował włamać się do samo
chodu "Skoda” . Chciał ukraść 
radioodtwarzacz. Wskazany 
i zatrzymany przez nieszkań- 
ców, już poprzedniej nocy 
ukradł z fiata 126p 3 głośniki 
i kasety magnetofonowe.

23 V - O godz. 13.30 w Banku PKO 
pracownicy zatrzymali spraw
cę, który usiłował ze sfałszowa
nej książeczki pobrać pienią
dze. Oszust dokonał już kilku 
pobrań pieniędzy w innych 
bankach.

W maju i czerwcu nie ustalony 
sprawca dokonuje jedynie wybicia 
szyby w sklepie spożywczym przy ul. 
Kościuszki, nie dokonując kradzie
ży.

W  m a ju  o d d a n o  9  w n io sk ó w  do  
k o le g iu m , w ty m  8  z a  ja z d ę  p o d  w p ły 
w e m  a lko h o lu . N a ło ż o n o  136 m a n 
d a tó w  k a r n y c h  z a  2 5  m in  4 0 0  ty s .  z l . 
D o k o n a n o  3 9  in te rw e n c ji, z  te g o  13  
o só b  o d w ie z io n o  n a  izb ę  w y tr ze źw ie ń .

S p ro s to w a n ie
W  p o p r z e d n im  n u m e r z e  o m y łk o w o  

p o d a n o  n a ro d o w o ść  o b y w a te la  h o len 
d e rsk ie g o  j a k o  n ie m ie c k ie g o , k tó r e m u  
s k r a d z io n o  s a m o c h ó d  z  p o s e s j i  p r z y  
ul. S ło w a c k ie g o . P r z e p r a s z a m y .

takie przeprowadzaliśmy na ulicach: 
Przemysłowej, Świerczewskiej, Nie
złomnych.

24. 05. - Na ul. Okrzei 65 usunięto 
oberwaną na skutek wichury rynnę.

29.05. - Na ul. Buczka nieostrożna 
jazda samochodem doprowadziła do 
zderzenia dwóch pojazdów, w wyniku 
czego dwie osoby zostały poszkodo
wane i przewiezione do szpitala.

29.05. - Na ul. Żabikowskiej pożar 
wysypiska śmieci.

30 i 31. 05. - Przy ul. Osiedlowej 
8 podrzucona została drażniąco- du
sząca substancja chemiczna, która do
kuczała mieszkańcom.

W spólnota Anonimowych 
Alkoholików (AA) ”A- 
wanti” działająca przy Oś

rodku Kultury w Luboniu znana 
jest szeroko w krajowym ruchu AA. 
Jej członkowie biorą udział w krajo
wych zjazdach z udziałem władz

rupy "Wielkopolska” , posiada jed
nak samodzielność i autonomicz- 
ność. Spotkania nasze są zamknię
te. Gwarantuje to statut AA, gdzie 
wszyscy są równi i anonimowi. Jed
ną z metod "trzeźwienia” procesu, 
który w przypadku choroby alko
holowej trwa całe życie, jest również 
relaks. W kwietniu miała miejsce 
wspaniała impreza. "Awanti” goś
ciła wielu kolegów z województwa 
i kraju. Przybyli też rzecznicy pra
sowi, psychologowie, lekarze. Goś
ćmi honorowymi byli przyjaciele 
wspólnoty AA, Burmistrz Lubonia, 
oraz dyrektor Ośrodka Kultury 
z małżonkami. Ośrodek Kultury 
z tej okazji przygotował program 
artystyczny, podczas którego grał 
zespół "Duo- Stop” . Przywódca 
duchowy lubońskiej grupy AA - Ja
nek - /  człowiek roku 1993/ powi
tał wszystkich, pięknymi słowami- 
"Uśmiech to najpiękniejszy dar dla 
drugiego człowieka” Długo można 
wymieniać imiona anonimowych

Krajowe spotkanie
państwowych i kościelnych. Wspól
nota lubońska bezpośrednio współ
pracuje ze wspólnotami "Star” 
, ”Quo Vadis” i innymi z terenu 
województwa. Zadaniem ruchu AA 
jest ratowanie ludzi którzy piją al
kohol i popadli w chorobę. Mitingi 
jednoczą w cierpieniu tych, którzy 
chcą zerwać z nałogiem.Wspólnota 
"Awanti” działa w ramach interg-

bohaterów: Krzysiu opiekun
Wspólnoty, Eda, Józef, Mariusz, 
Jacuś. Wszyscy oni tyle w życiu 
przeszli, że wystarczyłoby dla wielu 
ludzi. Wspólnota AA stawia uczu
cia i ratowanie drugiego człowieka 
w złączeniu z Bogiem na pierwszym 
miejscu. Myślę, że pomocy bliźnim, 
wyciągniętej ręki jeden do drugiego, 
moglibyśmy się uczyć wszyscy.

Ego



W ubiegłym roku mieszkańcy i instytucje Lubonia oraz okolic skarżyli Warty. Jeden o powierzchni 286 ha w Głuszynie Leśnej i Babkach, drugi 
się na wyjątkowo przykre i intensywne zapachy z Zakładów Ziem- 376 ha w Rogalinie. Z powodu nie uregulowanych własności wyłączony 
maczanych. Jak nas poinformował naczelnik Wydziału Inspekcji Wojewó- został ten drugi. Zamykając 60% gruntów doprowadzono do tego, że 
dzkiego Inspektoratu Państwowej Inspekcji Ochrony Środowiska (PIOŚ), wylewisko nie spełnia funkcji rolniczego wykorzystania, a zalegające 
pan Wiesław Drabowicz, jest to jeden z powodów, dla których przep- i gnijące ścieki są powodem dodatkowego smrodu. Nieco innego zdanie 
rowadzono właśnie pod koniec 1993r. kompleksową kontrolę pod wzglę- jest Prezes zakładów, który uważa, że normy określone obecnie w ”opera- 
dem ochrony środowiska. Pracownicy Inspekcji Ochrony Środowiska cie” są zbyt sztywne i dążył będzie do ich złagodzenia, 
przez kilka miesięcy w oparciu o wszelkie dostępne dokumenty, dokonując W ią ż ą  s ię  z  t y m  b e z p o ś r e d n io  k a r y ,  k tó r e  z a k ła d  z o b o w ią z a n y  j e s t
sprawdzenia urządzeń, oceniali wpływ Zakładów Ziemniaczanych na z a p ła c ić  z a  o d p r o w a d z a n ie  ś c ie k ó w  n ie  o d p o w ia d a ją c y c h  w y m a g a n y m  
środowisko. ( P o p r z e d n ia  t a k  d o k ła d n a  k o n tr o la  o d b y ła  s ię  w  1 9 8 8 r. o r a z  w a r u n k o m . W  lis to p a d o w y c h  ” W L ” '92  p i s a l iś m y  o  n a l ic z a n y c h  z  te g o  ty tu łu

Ustalenia pokontrolne - koniec ze smrodami?
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k o n tr o la  s p r a w d z a ją c a  w y k o n a n ie  z a le c e ń  w  1 9 9 1 r .)  Podobne (całkowite) 
kontrole stosuje się okresowo wobec wszystkich jednostek korzystających 
ze środowiska szczególnie tych najbardziej uciążliwych. Znajdujące się 
w Luboniu Wielkopolskie Zakłady Przemysłu Ziemniaczanego 
S.A.(WPPZ) są na liście 17 najbardziej uciążliwych w województwie 
poznańskim zakładów. Prezes Zakładów Ziemniaczanych pan Zbigniew 
Antecki nie zgadza się z taką opinią. Nie rozumie, na jakiej podstawie 
luboński zakład dostał się na listę trucicieli, skoro pozostałych 14 
podobnych firm w kraju, nie mających tak doskonałej technologii jak 
zastosowana w Luboniu, nie określa się w ten sposób. Prawdopodobnie to 
decyzja polityczna starych władz partyjnych, której nikt nie zweryfikował, 
a nie rzetelna ocena faktycznej uciążliwości - powiedział Prezes.

Inspekcja zakończyła się naradą pokontrolną, podczas której PIOŚ 
przedstawił sugestie, zalecenia i uwagi, i na której wspólnie z dyrekcją 
zakładu skonkretyzowano możliwości realizacji zarządzeń pokontrol
nych. W protokole znalazły się 34 uchybienia większe i mniejsze. 
Najpoważniejszym problemem, wg opinii PIOŚ, jest nadal nieodpowied
nia gospodarka ściekowa. Zakład posiada starą kanalizację ogólnospław
ną (ścieki bytowe, deszczowe i produkcyjne razem). Część z nich od
prowadzana jest bezpośrednio do Warty, a większość na pola rolniczego 
wykorzystania. Zakład posiadał dwa kompleksy pól na prawym brzegu

G d z i e  s i ę  b a w i ć

Przy ul. Poznańskiej i Buczka powstaje kompleks obiektów sportowo 
rekreacyjnych. Jest tam boisko do koszykówki, górka saneczkowa, 
piaskownice i huśtawki. Na ukończeniu jest budowa także kortu tenisowe
go. Wszystko to w otoczeniu świeżo posadzinej zieleni.

O tym, że jest potrzeba tworzenia podobnych obiektów świadczą 
prowizorycznie budowane boiska jak chociażby to znajdujące się pomię
dzy ul. Sobieskiego i Poznańską. Poszyte skrupulatnie worki plecione 
sznurki świadczą o zaangażowaniu z jakim zostały wykonane bramki.

k w o ta c h  o b c ią ż a ją c y c h  W P P Z .  M im o  iż  P I O Ś  n ie  w y r a ż a  z g o d y  n a  d a ls z e  
o d r o c z e n ie  p ła tn o ś c i ,  n ie  z o s ta ły  o n e  w p ła c o n e  a  z a k ła d  o d w o ła ł  s ię  o b e c n ie  
d o  in s ta n c j i  w y ż s z e j .  O b c ią ż e n ie  z  ty tu łu  k a r  w y n o s i  o k .  2 0 0  m in  z ł  z a  1 9 9 I r .  
i  p r a w ie  70 0  m in  z a  1 9 9 2 r. K a r y  n a l ic z a n e  o b e c n ie  w y n o s z ą  o k o ło  2 ,7  m in  
d z ie n n ie . S ą  i  b ę d ą  o n e  z  p e w n o ś c ią  d u ż y m  o b c ią ż e n ie m  d la  f i r m y ,  g d y ż  
w y p ła c a n e  m o g ą  b y ć  t y l k o  b e z p o ś r e d n io  z  z y s k ó w  i  n ie  m o g ą  s ta n o w ić  
k o s z tó w  p r o d u k c ji . Wróćmy do zapachów.

Ich powodem na terenie naszego miasta są - z czym wszyscy się zgadzają
- ziemne odstojniki wód spławiakowych o pojemności ponad 31 tysięcy 
m3, usytuowane przy ul. 3 Maja (d. Świerczewskiego)/ ”WL”4’91/ i były 
odstojnik odpadów pomelasowych.

Prowadzono mediacje pomiędzy PlOŚ-iem i dyrekcją WPPZ, szukając 
realnych sposobów likwidacji przykrych uciążliwości ( S z k o d a ,  ż e  p r z y  ta k  
w a ż n y c h  r o z m o w a c h  z a b r a k ło  p r z e d s ta w ic ie l i  w ła d z  m ie j s k i c h ) .  Po długich 
wahaniach dyrekcja zakładu zgodziła się na wprowadzenie radykalnych 
zmian. Od września ’95 nie będą eksploatowane odstojniki, gdyż w najbliż
szym roku ma być wprowadzona nowa technologia spławiania ziem
niaków i zlikwidowane źródło nieprzyjemnych zapachów (odstojniki)
- powiedział prezes. Twierdzi on też, iż opinia społeczna jest na tyle groźna, 
że może doprowadzić do zamknięcia zakładu, który w 1904 roku został źle 
zlokalizowany. Zdaniem Prezesa z mieszkańcami nie można walczyć, 
tylko trzeba się dostosować, a na to potrzeba pieniędzy i czasu.

Wielkopolskie Przedsiębiorstwo Przemysłu Ziemniaczanego poparte 
stanowiskiem Rady Miejskiej złożyło wniosek o dofinansowanie wspo
mnianej nowej technologii spławiania ziemniaków z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska - niestety ze skutkiem negatywnym. 
W związku z tym, prezes Zbigniew Antecki wykonanie pewnych inwestycji 
widzi przez zaangażowanie się samorządów. Uważa, że warto powalczyć 
i liczy na umorzenie przez Radę Miejską Lubonia części - przynajmniej 
25% podatków od nieruchomości (rocznie zakład płaci około 4 miliardów 
złotych) z przekazaniem ich na konkretne inwestycje likwidujące wspo
mniane odstojniki a więc i przykre zapachy.

Czy władze miasta będzie stać na gest zamrożenia lub pozbycia się i tak 
wątłych relatywnie do inflacji dochodów? Na to pytanie odpowie już nowa 
Rada Miejska.

Będę wyrazicielem opinii wielu mieszkańców, gdy powiem, że likwida
cja źródła przykrych zapachów (odstojników), byłaby wspaniałym prazen- 
tem z okazji 40 - lecie miasta od starszych o 50 lat zakładów. Tak się składa, 
że obydwie okrągłe rocznice przypadną właśnie w tym roku.

(PPR)

III LIGA
Drużyna Lubońskiego KS, po ostatnich kłopotach 

kadrowych spowodowanych serią kontuzji u wielu zawod
ników, znów dostarcza radości swoim kibicom. Oto wyniki 
ostatnich spotkań:

Pogoń II Szczecin - Luboński KS 3:2 (0:2). Mimo porażki był to bardzo 
dobry mecz piłkarzy z Lubonia. Pierwsza połowa meczu, to zdecydowanie 
nasza przewaga. W 10 minucie Szymański i w 16 Rybak uzyskali bramki 
dla LKS-u. W 53 min. prowadzący spotkanie sędzia wysłał Pauksztełę do 
szatni po ochraniacze! Podczas nieobecności naszego zawodnika gos
podarze strzelili 2 bramki.

Luboński KS - Energetyk Gryfino 3:0 (2:0). Ten mecz lubonianie zagrali 
wręcz koncertowo. Piłkarze z Gryfina praktycznie tylko raz zagrozili 
naszej bramce, a piłka trafiła w słupek. Piękne bramki w tym spotkaniu 
uzyskali: Kwiatkowski, Paukszteło, Maryniak.

Luboński KS - Orzeł Biały Wałcz 6:0 (3:0). Drużyna lubońska 
rozgromiła przeciwnika, jest to rekordowe zwycięstwo LKS-u w tych 
rozgrywkach. Łupem bramkowym podzielili się: Kwiatkowski 3, Pauksz
teło, Motyliński, Szymański.

LKS - Warta Śrem 0:0 . Była to już 33 kolejka zakończona sprawied
liwym remisem.

kotwica Polonia Środa Wlkp. - Luboński KS 1:2 (1:0). Zasłużone 
zwycięstwo drużyny z Lubonia. Obydwie bramki zdobył Kwiatkowski.

Po 34 kolejkach drużyna LKS - u znajduje się na piątym miejscu 
w tabeli z 38 pktami, 55 bramkami zdobytymi i 35 straconyni. Władysław 
Szczepaniak



Czerwiec '94Str. 4

SZ P A L T Y  R A D Y  M IE JSK IE J I Z A R Z

Dwa razy do roku radni Rady Miejskiej Lubonia odbywają sesje 
objazdowe. 71 sesja była ostatnią w tej kadencji tego typu sesją. Radni 
mieli okazję zapoznać się z trwającymi pracami w mieście, ocenić ogólną 
sytuację, a także zorientować się na miejscu z niektórymi nie rozwiązanymi 
dotąd problemami.

Dokonano przeglądu obiektów sportowych Stelli, na których budowa
ne są trybuny i bieżnia. Wskazywano możliwość podłączenia Szkoły 
Podstawowej nrl oraz Przychodni Zdrowia do wybudowanego w ul. 
Szkolnej i Sienkiewicza kolektora kanalizacyjnego. Zapoznano się w kilku 
miejscach, z nie uregulowanym między Spółdzielnią Mieszkaniową a mias
tem przebiegiem granic, terenami spornymi oraz wskazano miejsca, które
spółdzielnia pragnie uzyskać od 
miasta pod inwestycje oraz te, na 
których pragnie budować garaże.
Radni zapoznali się z uciążliwością 
i stanem wylewiska usytuowanego 
przy wjeździe na wysypisko śmieci 
przy ul. Żabikowskiej. Przeszli tak
że świeżo utwardzoną, naprawianą 
szlaką i tłuczniem ul. Paderewskie
go. Odwiedzono również przenie
sioną część Ośrodka Zdrowia dla dorosłych z ul. Armii Poznań na ul. 
Okrzei oraz oddaną niedawno do użytku przez stowarzyszenie "Ludzi 
Dobrej Woli” - Tanią Jadłodajnię. Zapoznano się też ze stanem obiektów 
sportowych użytkowanych przez LKS przy ul. Rzecznej. Po drodze 
poruszano także problem przywrócenia używalności drogi łączącej tereny 
nadwarciańskie i byłą przystań kajakową z ul. Armii Poznań. Oglądano 
także teren zarezerwowany w planach perspektywicznych zagospodaro
wania miasta pod oczyszczalnię ścieków, który obecny właściciel pragnie 
wykporzystywać jako żwirownię. Następnie przejeżdżając ulicami Lasku, 
oceniano zaawansowanie gazyfikacji tego terenu. Podziwiano także 
zagospodarowane podwórko Przedszkola nrl przy ul. Sobieskiego oraz 
rekreacyjny zieleniec przy ul. Poznańskiej. Na zakończenie objazdowej 
sesji radni zatrzymali się na budowie skrzyżowania ulic: 11 Listopada, 
Kościuszki i Żabikowskiej.

Następna sesja odbyła się nazajutrz 20 kwietnia. Dokonano formal
nych zmian w uchwale budżetowej na 1994r., wynikających z nowych

wymogów stawianych przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Przed
stawiono także stan inwestycji w zakresie zagospodarowania odpadów 
stałych (szczegółowo opisano ten problem w ostatnim numerze ”WL” na 
szpaltach Rady i Zarządu Miasta). W kolejnym punkcie zapoznano się 
z zagadnieniem ładu architektonicznego i estetyką miasta. Przedstawiono 
także materiały przygotowane przez komisje stałe Rady do "Raportu 
o stanie miasta” za minioną kadencję. Jednak najważniejszym punktem 
sesji było sprawozdanie Zarządu Miasta z wykonania budżetu i zadań 
gospodarczych za 1993r. oraz sprawozdanie Komisji Rewizyjnej i udziele
nie absolutorium. Zarząd Miasta przy 15 głosach za i 5 wstrzymujących 
otrzymał absolutorium. Tradycyjnie interpelacje, zapytania i wolne wnio

ski zakończyły sesję.
Następna, 73 sesja odbyła się 11 

maja, na której najważniejszym 
punktem było jednogłośne przyję
cie przez Radę Miejską Lubonia 
- "Planu Ogólnego Zagospodaro
wania Przestrzennego Miasta” , nad 
którymi prace trwały od początku 
kadencji, tj. prawie przez 4 lata. 
Plan ów stanowi podstawowy do

kument pozwalający na dalsze działania. Następnie wprowadzono uchwa
łą nieznaczne poprawki, do Regulaminu Rady Miejskiej i Regulaminu 
Zarządu Miasta. Skarbnik Miasta oraz Burmistrz przedstawili wykonanie 
budżetu za pierwszy kwartał 1994r. W dalszej części dyskutowano nadal 
nad "Raportem o stanie miasta” . Na zakończenie przyjęto protokoły 
ostatnich sesji. Ostatnia w kadencji sesja odbyła sie 20 maja. Głównym jej 
punktem było czytanie i przyjęcie wspomnianego już raportu o stanie 
miasta (którego treść publikujemy w oddzielnej wkładce). W związku 
z wyborem pod koniec 1993r. koncepcji centrum Lubonia oraz przyjęciem 
na poprzedniej sesji Planu Ogólnego Zagospodarowania Przestrzennego 
podjęto uchwałę wszczynającą opracowanie planu szczegółowego przy
szłego centrum Lubonia.

Nieoficjalnie już kadencję Rady Miejskiej Lubonia zakończono mszą 
św. w niedzielę 29 maja, w kościele św. Barbary, po której radni otrzymali 
pamiątkowe listy od przewodniczącego Rady.

Z  o s t a t n i c h  
S E S J I

TRZEBA "CIAŚNIEJ" ŚMIECIĆ
Na terenie naszego miasta trud

no jest znaleźć miejsce na nowe 
składowisko odpadów, spełniające 
wszystkie wymogi techniczne i nieu
ciążliwe dla mieszkańców. Zmusza 
to władze do zawarcia porozumie
nia z którąś z sąsiednich gmin, 
budujących lub już posiadających 
składowisko odpadów i wywożenie 
tam naszych śmieci. Ze względów 
ekonomicznych, do przewozu od
padów na odległości większe niż 15 
km, nie opłaca się używać śmiecia
rek, konstrukcyjnie przystosowa
nych do opróżniania pojemników 
1101 (występujących w budownict
wie indywidualnym) i 1100 1 (wy
stępujących na terenie spółdzielni 
mieszkaniowej). Prostym, ekono
micznym i powszechnie stosowa
nym rozwiązaniem jest stacja prze
ładunkowa, na której przeładowuje 
się odpady ze śmieciarek do specjal
nego kontenera o dużej pojemności, 
ewentualnie dodatkowo je prasu
jąc.

Istniejących rozwiązań konstru
kcyjnych jest wiele, zależnie od 
miejscowych warunków. Najprost
sza stacja przeładunkowa, bez pra
sowania, pracuje na zasadzie prze- 
sypywania grawitacyjnego (patrz 
rysunek). Śmieciarka wjeżdża na 
rampę i wysypuje śmieci prosto do 
kontenera, znajdującego się poni
żej. Kontener zwykle mieści zawar

tość kilku śmieciarek, a dla zwięk
szenia ilości ładowanych śmieci sto
suje się ubijanie np. łyżką koparki 
lub specjalnym rolkompaktorem. 
Jest to urządzenie zagęszczające od
pady w otwartym kontenerze, po
przez nacisk rolki umocowanej na 
ruchomym wysięgniku. Napełnio
ny kontener wywozi się innym poja
zdem na składowisko, a w jego 
miejsce podstawia się następny pus
ty. Przy dużych odległościach po
między stacją przeładunkową 
a składowiskiem, opłacalne jest za
stosowanie dodatkowo prasy do 
zagęszczenia odpadów, powoduje 
to znaczne zwiększenie ilości śmieci 
przewożonych jednym kursem.

Składowisko dla odpadów z Lu
bonia powinno znajdować się moż
liwie blisko. Obecnie budowane lub 
rozbudowywane są składowiska 
w Dopiewie, Buku, Śtęszewie (Piot
rowo) i Poznaniu (Suchy Las). Od
ległości do nich od centrum naszego 
miasta wynoszą 15-25 km, a więc 
budowa stacji przeładunkowej jest 
ekonomicznie uzasadniona, pod 
warunkiem zawarcia porozumienia 
z którąś z wymienionych gmin 
i uzyskania zgody na przyjęcie na
szych śmieci. Jeśli nie uda się załat
wić takiej zgody z ościennymi gmi
nami, odpady trzeba będzie wozić 
jeszcze dalej, a wtedy budowa stacji 
przeładunkowej będzie konieczna

i jeszcze bardziej opłacalna. Przy 
stacji przeładunkowej należy prze
widzieć miejsce do segregacji od
padów zwożonych z miasta. Przy 
użyciu tanich i prostych metod mo
żna wyselekcjonować butelki, ma
kulaturę, plastiki, złom. Pozwala to 
znacznie zmniejszyć objętość odpa
dów przeznaczonych do wywozu. 
Dodatkowo technologia taka przy
nieść może pewne korzyści finan
sowe. Taka technologia pozwala 
zmniejszyć do 60% objętość śmieci.

W tegorocznym budżecie miasta 
przwidziano kwotę 1 mld 190 min 
złotych na budowę stacji kompryma- 
cji odpadów w Luboniu. Uzyskano 
także poparcie w postaci propozycji 
pożyczki na ten cel z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska. Pil
ne jest rozważenie różnych warian
tów lokalizacji, wybór optymalnego 
oraz konsultacje z mieszkańcami. 
Problem śmieci zawsze wywołuje 
duże społeczne emocje, nie zawsze 
uzasadnione, zwłaszcza wśród ludzi 
mieszkających w pobliżu takiego 
obiektu. Śtacja przeładunkowa, 
w skali naszego miasta, jest prak
tycznie nieuciążliwa, ale o tym trze
ba przekonać wszystkich zaintere
sowanych. Wojciech Dutka

R y s u n e k  s ta c j i  p r z e ła d u n k o w e j  b e z  z a g ę s z c z a n ia  o d p a d ó w
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T A K  T R Z Y M A Ć !

Ulica Paderewskiego do niedawna była zupełnie nieprzejezdna i wy
glądała jak pokazuje zdjęcie lewe. Dzisiaj, choć nie jest utwardzona 
asfaltem może budzić zazdrość mieszkańców wielu małych uliczek w Lu
boniu. W tym roku udało się wygospodarować z budżetu miasta na drogi 
znacznie więcej niż w latach poprzednich. Chciałoby się powiedzieć - TAK 
TRZYMAĆ!

Losy ludzi stąd

3
z

7  v

szedł Palestynę, Egipt i Libię. Bierze 
udział w obronie Tobruku i w wal
kach na pustyni w Oddziale Dyon 
P.Panc. Jako st. strzelec 14 lipca

W aw rzyn iak , ra jd zis ta  i  kan. P u stu ł 
( z  um ysłu  nie p o k a za n o  im  p rzed te m  
te j  drog i, ż e b y  nie s tra c ili fa je r u ) .

K ied y  ju ż  m ie li ru szać, m o źd zie 
rze , zbu dzon e, j a k  zw y k le , św ia tłem  
k s ię ży c o w y m ,p o k ro p iły  całe  to p r z e 
cięcie w stęg i, a le  n ikom u nie zro b iły  
nic.

Z esiło w a ła  się  p ierw sza  p a rtia ,  
ciągnąca na linach ła z ik  W a w rzyn ia 
k a ...

...ru szy ł ła z ik  W a w rzyn ia k a  - w o
lno, w oln iu tko...

...w olno, w oln iu tko - naciągnęła  
się  lina ku ła z ik o w i P u stu ła ..."

W 1947 r. przez Austrię i Francję 
dociera do Anglii, skąd w maju

50 rocznica
Lubonianie w walkach 
o Monte Cassino

J ó z e f  W a w rzyn ia k

Oto żołnierska droga majora 
Józefa Wawrzyniaka, uro
dzonego 1 czerwca 1910 r. 

w Lasku. W latach międzywojen
nych znanego tutaj działacza społe
cznego. Przypomnijmy - Józef Wa
wrzyniak był ostatnim prezesem 
(do 1939) Towarzystwa Gimnasty
cznego "Sokół” w Lasku. Jego wo
jenny los związany jest z pracą 
kierowcy którą podjął w "Kurierze 
Wieczornym” . Po wybuchu wojny 
wraz z redakcją dociera na Węgry, 
gdzie prowadzi działalność konspi
racyjną. Z Węgier jego droga pro
wadziła przez Jugosławię, Grecję, 
Turcję do Syrii. W czerwcu 1940 
roku rozpoczyna "karierę” wojsko
wą pod dowództwem gen. St. Ko
pańskiego, w Samodzielnej Bryga
dzie Strzelców Karpackich w ar
tylerii pancernej do której wstępuje 
ochotniczo. Z tą jednostką prze-

1943 r. odznaczony zostaje Krzy
żem Walecznych. W 1942 r. kończy 
szkołę podchorążych w Palestynie, 
po czym wraca do 3-go Karpac
kiego Pułku Artylerii P. Panc., któ
ra weszła w skład 3 Dyw. Strzelców 
Karpackich. Następnie przez Jor
danię dostaje się do Iraku. Tam 
3 Dyw. Karpacka wchodzi w skład 
2-go polskiego korpusu. Po dal
szych przeszkoleniach wraca do 
Egiptu jako podporucznik. Z Alek
sandrii statkiem przewieziony zo
staje do Włoch. Tutaj walczy do 
końca wojny.

Na szczególną uwagę zasługuje 
jego "udział w bitwie o MONTE 
CASSINO, w której wsławił się 
jako współorganizator akcji wcią
gana ciężkich dział na wzgórze 324 
- na wprost klasztoru. Powyższe 
zdarzenia zostały opisane przez ko
respondenta wojennego Melchiora 
Wańkowicza w książce "Bitwa 
o Monte Cassino”

”..... M u sieli d o czek a ć  k się życa , 
bo  g d z ie ż  ta k i k o ro w ó d  z a  ciem na  
p ro w a d z ić . Z a sied li do  k ierow nic  
n a jw ytraw n iejsi k iero w cy  - pchor.

1947 wraca do kraju. Zamieszkuje 
w Poznaniu i rozpoczyna działal
ność społeczną z młodzieżą. Jego 
udziałem jest m.in. nadanie w roku

szkolnym 1971/72 Szkole Podsta
wowej nr 25 w Poznaniu, przy ul. 
Prądzyńskiego imienia "Bohaterów 
Monte Cassino”

Za zasługi i waleczność odzna
czony zostaje wieloma orderami 
polskimi i zagranicznymi a wśród 
nich: Krzyżem Srebrnym Orderu 
Virtuti Militari, Krzyżem Walecz
nych, Krzyżem Pamiątkowym 
Monte Cassino. Umiera4 listopada 
1980 r. w Poznaniu. Pochowany jest 
na cmentarzu w Wirach.

Pośmiertnie w 1992 r.zostaje mu 
nadana wstęga błękitno - czarna 
Kawalera Orderu Virtuti Militari 
, w rocznicę powstania tego orderu.

Na podstawie informacji córki 
Józefa Wawrzyniaka pani Urszuli 
Ratajczak materiał opracowali: Bo
gdan Leonarczyk i Ryszard Jarusz- 
kiewicz z sekcji historycznej Tow. 
Miłośników Miasta Lubonia

O d  red.
O czek u jem y  na inform acje o ż y 

ją c y c h  ja k  i  n ieży jących  żołn ierzach  
m ieszk a ją cych  lub poch odzących  
z  L ubonia , k tó r zy  w a lczy li "za w a
szą  i  naszą  w olność".

W 1972 r. J ó z e f  W a
w rzyn ia k  o trzym u je  o d  
korespon den ta  wojenne
go  M elch iora  W ań kow i
cza  d ed yk a c ję  w k sią żce  
"B itw a o M o n te  C assi
no"

K o led ze  W aw rzyn ia 
kow i, u czestn ik o w i s ły n 
nego za in sta low an ia  cię
żkich  p -pan ców  na w zg ó 
rzach z  serd eczn ym i 
uściskam i d łoni

W ań kow icz 13 V  72

ME L C HI OR  W A Ń K O W I C Z  
BITWA O MONTE CASSINO

~ L -



Okręg wyborczy nr 1
Głosują w yborcy z ulic: Boczna, Brzoskwiniowa, Cmentarna, Drzymały, Galla, Gruszkowa,

Morelowa, Miodowa, Poniatowskiego, Rejtana. Śliwkowa, Traugutta.
Obwód głosowania (miejsce glsowania) nr 1 - Szkoła Podstawowa nr 1,

ul. Poniatowskiego 14, tel. 130-492, Zgłoszonych dwóch kandydatów.

Stanisław Brzeski,
zdun, lat 48, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały 
ul. Poniatowskiego 2.

O działalności gospodarczej, politycz
nej czy finansowej można mówić i pisać 
dużo. Stan faktyczny miasta jest, jaki jest 
i wszyscy o tym wiemy. Czy zmienimy 
nasze życie i innych pokażą wybory. Jeżeli

do Rady wejdą prawdziwi technokraci można liczyć na zmiany. 
Obiecywać można wiele, więc nie będę tego robił. Prawdziwe 
oblicze ludzi, którzy mają decydować, zostanie odsłonięte po 
pierwszej sesji roboczej. Każdy powinien wnieść nowe rozwiąza
nia w polityce finansowej, gospodarczej dopasowanej do moż
liwości naszego miasta. Ja też taki program przedstawię. Osobiście 
życzę nie tylko sobie, ale przede wszystkim miastu, by w radzie 
znaleźli się prawdziwi technokraci i radykałowie. Do zobaczenia 
na wyborach.

Stanisław Brzeski

Sławomira Grek,
ogrodnik, lat 32, 
mężatka, 2 dzieci. 
Zamieszkała, 
ul. Poniatowskiego 59.

OKRĘG

®
WYBORCZY

Luboń jest miastem, w któiym sprawy ochrony środowiska 
powinny być na pierwszym miejscu, łącznie z ochroną zdrowia 
(gabinety rehabilitacyjne) oraz stworzenie terenów dla rekreacji 
dla dzieci i młodzieży. Poprawa stanu dróg i ochrony obywateli 
jest również problemem. Chciałabym, aby ludzie w Luboniu 
pomogli radnym zająć się tymi problemami.

Sławomira Grek

Głosują mieszkańcy z ulic: Brzozowa. Buczka, Kołłątaja. Nowiny. Poprzeczna, Świerkowa, Westerplatte, 
i A Wojska Polskiego, Wrzosowa.UKfęg wyuorczy nr Z Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 1 - Szkoła Podstawowa nr 1, ul. Poniatowskiego 14, tel. 130-492.

Zgłoszonych trzech kandydatów.

( £ 1

Leszek Duszyński,
funkcjonariusz Policji,
28 lat, żonaty, 1 dziecko. 
Zamieszkały, M.Buczka 67.

OKRĘG
d i i t i

Grzegorz Skrok,

©
technik mechanik, lat 39, 
żonaty, 2 dzieci.

WYBORCZY l i  ■_ > IŁ V'::
Zamieszkały, ul. Nowiny 36 B.

Funkcjonariuszem Policji jestem od ro
ku 1986. W Luboniu natomiast pracuję od 
stycznia 1988r. Dlatego z racji wykonywa
nego zawodu w pracach Rady Miejskiej 
chciałbym zająć się sprawami ogólnie po

jętego ładu i porządku na terenie miasta. Chciałbym również 
doprowadzić do budowy chodników na drogach nieutwardzo
nych znajdujących się w okręgu, z którego kandyduję, a które są 
w stanie krytycznym. Ponadto biorąc pod uwagę mój wiek, 
chciałbym na forum Rady reprezentować sprawy ludzi młodych, 
których bolączki nie są mi obce. Jednocześnie, korzystając z okazji 
pragnę podziękować osobom, które poparły moją kandydaturę 
oraz tym, które będą na mnie głosowały w wyborach do Rady 
Miejskiej Lubonia dnia 19.06.1994r.

Leszek Duszyński

Wielkopolskę - Tobie i Miastu

Jestem mieszkańcem Lubonia od urodze
nia, obecnie również tu pracuję. Każdy powi
nien coś zrobić dla swojego miasta, więc

postanowiłem i ja. Jestem zastępcą przewodniczącego Społecznego 
Komitetu Telefonizacyjnego rejon 1-2-8. Myślę, że dzięki budowie 
sieci telekomunikacyjnej poprawi się działalność gospodarcza na tym 
terenie. Do tej pory pomagałem w pracach na rzecz Komitetu 
Rodzicielskiego Szkoły Podstawowej nr 1. Za najważniejszą sprawę 
uważam poprawienie sytuacji w Szkole nr 1. Następną ważną rzeczą 
jest opracowanie i budowa kanalizacji miejskiej, budowa nowego 
wysypiska odpadów oraz utwardzenie ulic i budowa nowych chod
ników. Należy również stworzyć sprzyjające warunki do rozwoju 
gospodarczego miasta. Grzegorz Skrok

Mariusz Talarski,
krawiec, lat 30, żonaty, 
1 dziecko.
Zamieszkały, 
ul. Drzymały 6.

1.Mieszkania komunalne własnością prywatną.
2,Obniżyć podatki lokalowe i opłaty partycypacyjne.
3. Grunty komunalne nadające się dla budownictwa i inwestycji 

powinny być sprzedane.
4. Zaniechać poboru podatku od spadku i darowizny.
5. Jawne dysponowanie finansami i mieniem miejskim.
6.Sprawne działanie administracji miejskiej.
7. Nie łączyć stanowisk w administracji z funkcją radnego.
8. Działalność gospodarczą miasta przekształcić w przedsiębio

rstwa prywatne.
9. Przejęcie szkół podstawowych przez miasto.

Mariusz Talarski

Okręg wyborczy nr 3
Głosują mieszkańcy ulic: Bukowa 
Dębowa. Długa, Limbowa. Migalli.

Orzechowa Staszica Szkolna Klonowa Przesmyk 
O bw ód  g loso w a n ia  imiejst- glosowania' 'fi 1 
Szkoła Podstawowa m 1 ul Poniatowskiego 14 
lei 130 49.'’ Zg łoszonych d w ó c h  ka nd yda tów

Zbigniew Jankowski,
nauczyciel, lat 46, 
żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, Staszica 42.

Jestem dyrektorem Szkoły Podstawowej 
nr 1 w Luboniu. Ukończyłem studia wyższe 
(mgr fizyki). Ponieważ interesuję się sportem 
i turystyką, należę do TMS Stella Zabikowo 
i PTTK. Nie byłem radnym i dlatego startuję

w wyborach. Jeżeli zostanę wybrany i będzie jeszcze grupa radnych 
wspierających moje działania, to chciałbym doprowadzić do roz
budowy szkoły. Uważam, że Żabikowo ma szansę na założenie 
kanalizacji sanitarnej na wielu ulicach, tym bardziej, że taka już jest 
częściowo w ulicy Szkolnej. Skanalizowanie nie utwardzonych ulic np. 
Szkolnej, Staszica, Migalli, Buczka, Bukowej i innych wydaje się 
możliwe w przyszłej kadencji. Mam nadzieję, że również w tym okresie 
będzie na tych ulicach asfalt i chodniki. Chciałbym, aby mieszkańcy 
nie jeździli na plac Wolności przez pętlę autobusową a ich dzieci nie 
tonęły w błocie w drodze do szkoły. Zbigniew Jankowski



Jacek Włodarczak
rzemieślnik, lat 43, żonaty, 
1 dziecko.
Zamieszkały, ul. Bukowa 20.

Antoni Goryniak
technik mechanik, lat 43, żo
naty, 2 dzieci.
Zamieszkały, ul. Reja 10.

OKRĘG

©
WYBORCZY

Kilkuletnia praca w wykonawstwie inwestycji oraz szacunek do pieniądza 
nabyty w czasie 11-letniego prowadzenia własnej działalności gospodar
czej, pozwala mi skutecznie nadzorować wydawanie miejskich pieniędzy. 
Działalność społeczna w Zarządzie Lubońskiego KS umożliwi wybór 
prawidłowych kierunków opieki nad kulturą fizyczną. Jest wśród nas 
wielu ludzi dysponujących wolnym czasem i umiejętnościami do poza
szkolnej pracy z młodzieżą. Należy im tylko zapewnić warunki. Jest to 
szansa, że z ulic Lubonia znikną wałęsające się grupy młodych ludzi, dla 
których znajdzie się bardziej odpowiedni sposób spędzania wolnego czasu.

J a c e k  W ło d a r c z a k

Mam 43 lata i od urodzenia jestem mieszkańcem Lubonia. Gdybym został 
radnym, skoncentrowałbym się przede wszystkim na dwóch sprawach:
1 .budowie nowej placówki w Luboniu lub rozbudowie Szkoły nr 1. Do tej 
szkoły chodził mój ojciec, chodziłem ja  i chodzi moja córka a w tym czasie 
ilość młodzieży szkolnej potroiła się;
2.utwardzanie ulic i budowa chodników. Konieczności tego uzasadniać 
nie trzeba - wystarczy przejść się po każdym deszczu ulicami bez jezdni 
i chodników.

A n to n i  G o r y n ia k

Okręg wyborczy  nr 4
Glosują mieszkańy ulic: 11 Listopada. Jaśminowa. Karłowicza, Kasprowicza. Kasprzaka, Reia
Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 2 - Szkoła Podstawowa nr 1, ul. Poniatowskiego 14 tel 130-492.

Zgłoszonych trzech kandydatów.

Bronisław Podżerek
mechanik precyzyjny, lat 51, 
żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały, 11 Listopada 112.

Szanowni Wyborcy! W Luboniu mieszkam 26 
lat, a w parafii żabikowskiej od urodzenia. 
Kandyduję po raz drugi. W mijającej kadencji 
brałem czynny udział w pracach Komisji Sfery 
Społecznej, Komisji Rewizyjnej oraz Społecznej

Komisji ds. projektu zagospodarowania centrum Lubonia. Jeśli zostanę 
wybrany ponownie, chciałbym kontynuować pracę nad poprawą funkc
jonowania oświaty, służby zdrowia, opieki społecznej w naszym mieście. 
Skoro służba zdrowia, to także sport i rekreacja oraz ochrona środowiska, 
skoro oświata, to także szeroko rozumiana kultura. Czteroletnie doświad
czenia w tym zakresie, myślę, że pomogą w pomyślnymrozwiązaniu 
powyższych kwestii. Będę się także starał o rozwój infrastruktury swojego 
okręgu. Jak to zrealizować? Należy racjonalnie wykorzystywać dochody 
naszego miasta.

B r o n is ła w  P o d ż e r e k

Helena Wojciechowska
technik ekonomista, lat 39, 
mężatka, 3 dzieci.
Zamieszkała,
11 Listopada 116.

Jestem mieszkańcem Lubonia od 17 lat. Z po
czątku traktowałam to miasto jedynie jako 
miejsce, gdzie przyszło mi żyć, pracować i wy
chowywać dzieci. Ale z biegiem czasu stwier
dziłam, że można dołożyć, tę swoją małą "cegie

łkę” , by życie w moim mieście stało się trochę lepsze czy wygodniejsze. 
Obecnie jestem przewodniczącą Społecznego Komitetu Telefonizacyjnego 
w rejonie 1-2-8 i myślę, że chociażby to ułatwi mieszkańcom kontakt ze 
światem, a co za tym idzie dalszy rozwój działalności gospodarczej i wzrost 
wartości tych terenów, gdzie sieć telefoniczna zostanie założona. Podobnie 
wygląda sprawa budowy kanalizacji miejskiej. Bardzo ważną rzeczą dla 
nas matek jest rozwiązanie problemu szkoły, bądź poprzez rozbudowę już 
istniejącej lub budowę nowej, by nasze dzieci nie wracały do domu, 
zwłaszcza zimą, o zmroku. Poza tym należałoby utwardzić wiele ulic 
i położyć chodniki oraz poprawić ogólny porządek w mieście.

H e le n a  W o jc ie c h o w s k a

Okręg wyborczy nr 5
Glosujn mieszkańy z ulic Atjiestowa, Guinicz- 
na Jodło a  a. Kanoniwrów. Krucza, lipowa 
Niebom nych Pl Wolności. Różana, Solskiego.

Studzienna Szafirowa Tomiaka. Wnowska 
Wiśniowa Zielona Zioła 
Obwód głosowania'!' ;M glosowania i m 2 
• Szkoła' Podstaw owa w 1 u Poniatowskiego 14 
t u 130-492 Zgłoszonych czterech kandydatów.

Paweł Andrzejczak,technik mechanik, lat 37. Zamieszkały, 
ul. Zielona 38. Niezależny. Okręg wyborczy nr 5.
Kandydat nie skorzysta! z propozycji zamieszczenia swojej wizytówki 
w "Wieściach Lubońskich” .

Zdzisław Kujawa, mechanik samochodowy, lat 45. Zamiesz
kały, ul. Szafirowa 33. Okręg wyborczy nr 5.
Kandydat nie skorzystał z propozycji zamieszczenia swojej wizytówki 
w "Wieściach Lubońskich” .

Aleksander Matalewski
handlowiec, lat 48, 
żonaty, 2 dzieci 
Zamieszkały, 
ul. Graniczna 53.
Przez okres ostatnich kilkunastu lat radni ubie
gający się o mandaty dużo nam obiecali. Z reali
zacją było gorzej. Ja nie będę Państwu nic 
obiecywał. Jako jednostka mam bardzo małe 
pole działania, dlatego będę chciał współpraco-
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wać z osobami, które mają podobne poglądy jak ja. To gwarantuje szanse 
realizacji założonego programu. Z mojej obserwacji i kontaktu z miesz
kańcami, dochodzę do wniosków, które w małym stopniu były zauważone 
przez ustępującą Radę Miejską: małe zainteresowanie kulturą i oświatą, 
fatalny stan sieci drogowej, redukcja etatów i ekologia. Są to tematy ważne 
w życiu codziennym, dlatego nie można traktować ich pobieżnie. Ze swej 
strony mogę Państwu zapewnić sumienne wykonywanie swoich obowiąz
ków, tak aby zyskało nasze miasto oraz mieszkańcy Lubonia.

A le k s a n d e r  M a ta le w s k i



Piotr Nakonieczny,
technik instalacji (rencista), 
lat 53, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, Żabikowska 62 K m 5.

Pracowałem w Komunalnym Przedsiębiorstwie Ro
bót Inżynieryjnych w Luboniu, które budowało in
stalacje wodociągowe, burzowe, kanalizacyjne.

Jako kandydat na radnego do Rady Miejskiej, 
chciałbym się tą pracą zająć, doprowadzając ulice 
miasta do względnego przejazdu i przejścia. W pro

gramie chciałbym zaznaczyć następujące sprawy:
1. grunty komunalne nadające się pod budownictwo mieszkań i inwestycje zostałyby 

* sprzedane;
2. działalność gospodarczą miasta stopniowo ograniczać aż do jej zaprzestania 

i powierzenia przedsiębiorstwom prywatnym;
3. dysponowanie finansami i mieniem miejskim powinno być jawne, co spowoduje 

zapobieżeniu zjawiskom korupcji;
4. życie publiczne realizowane zgodnie ze społeczną nauką kościoła katolickiego;
5. miasto bezpieczne i czyste ekologicznie;
6. interes miasta przed interesem własnym i grupy;
7. stwarzać nowe miejsca pracy dla mieszkańców;
8. administracja miejska działała sprawnie i racjonalnie.

Piotr Nakonieczny

Jan Kaczmarek,
gCn ""^l inż chemii,lat 47,

-»® *«. I żonaty, 2 dzieci,
f Zamieszkały,

il, fł*ti ul. Kościuszki 5 5 / 5.
f  Popierany przez - Luboński Klub Spor-
IL towy-

X Mieszkam od urodzenia w Luboniu.
Przez 12 lat pracowałem w "Fosforach” 

na stanowisku kierowniczym. Podczas pracy w latach 1977-1982 
ukończyłem studia wyższe na Politechnice Poznańskiej na wy
dziale chemii. Przez trzy lata pracowałem w firmie zagranicznej 
a przez ostatnie pięć lat w firmach prywatnych. Od 1991 roku 
pełnię funkcję społeczną w Lubońskim Klubie Spotrowym. Przez 
6 lat przcowałem w Dziale Inwestycji i zdobyte tam doświadczenie 
chciałbym wykorzystać jako radny. Pełniąc funkcję radnego, będę 
starał się przeforsować budowę nowego centrum Lubonia ze 
szczególnym uwzględnieniem obiektów sportowo- rekreacynych.

Jan Kaczmarek

Głosują mieszkańcy ulic:
■̂,1 i / j  Kościuszki od 42 do 124 i od 49 do 117, Północna, Samotna, Sienkiewicza,

U K r ę g  w y o o r c z y  n r  o  Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 2 - Szkoła Podstawowa nr 1, ul. Poniatowskiego 14. tel. 130 492.
Zgłoszonych trzech kandydatów.

Roman Kaczmarek,
technik ortopeda, 
lat 48, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, 
ul. Kościuszki 5 9 / 7

Popierany przez - Spółdzielnię Mieszkaniową 
"Lubonianka”

Urodziłem się na wsi podpoznańskiej Dyma- 
czewo Nowe. W roku 1967 ukończyłem szkołę 

średnią, zdobywając zawód technika ortopedy, w którym to zawodzie 
dotąd pracuję, niosąc pomoc osobom poszkodowanym przez los. Moja 
dotychczasowa działalność społeczna związana jest ze sportem - Start 
Poznań, Okręgowy Związek Tenisa Stołowego w Poznaniu. Od dwóch lat 
społecznie prowadzę zajęcia z młodzieżą w tenisie stołowym przy Szkole 
Podstawowej nr 1 w Luboniu. Obecnie chciałbym popracować na polu 
pozasportowym. W pracy w Radzie Miejskiej, niezależnie od panujących 
w danej chwili orientacji politycznych i społecznych, pragnę pracować dla 
dobra mieszkańców Lubonia, dla poprawy i polepszenia warunków ich 
życia bez względu na poglądy polityczne, stan majątkowy czy ftzyęzny.

R o m a n  K a c z m a r e k

Marian Szymański,
doktor nauk technicznych, 
lat 57, żonaty, 1 dziecko.
Zamieszkały, ul. Sienkiewicza 8.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę - Tobie 
i Miastu

Znana mi jest sfera społeczna miasta a w niej 
oświata (przedszkola, szkoły), służba zdrowia, kultura, 
kultura fizyczna i sportowa z opieką społeczną. Pozos
tałe problemy miasta również nie są mi obce. Wynika

to z faktu bycia radnym i pracy w Zarządzie Miasta, gdzie sprawy te były mi 
przypisane. Jestem społecznie w zarządzie Stowarzyszenia "Społeczny Fundusz 
Ludzi Dobrej Woli” , którego działaniem powstała "Tania Jadłodajnia” mieszcząca 
się na ulicy Jagiełły 13. Tania Jadłodajnia powstała głownie dla naszych mieszkańców 
korzystających z pomocy materialnej i finansowej z Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Chciałbym moją wiedzą i doświadczeniem służyć jeszcze w powyższych 
sprawach, jeżeli taka będzie wola wyborców. Służyć szczególnie w przygotowaniu 
struktury organizacyjnej prowadzenia naszych szkół w przyszłym ich przejęciu oraz 
w dokończeniu rozpoczętych zmian organizacyjnych w naszych przedszkolach. 
Nadal otaczać opieką rodziny i dzieci szczególnej troski. Chciałbym, by budżet 
miasta by! zawsze realizowany z myślą, że jest to budżet wszystkich mieszkańców 
naszego miasta, by nie było grup uprzywilejowanych chcących być ponad tym. Moja 
ideologia to wartości chrześcijańskie i płynąca z nich pokora w służbie dla wszystkich 
i dla każdego z osobna.

Marian Szymański

Glosują mieszkańcy ulicy:
n i  i - i  gen. Sikorskiego od 1 do 17,
U K r ę g  w y o o r c z y  M l /  Obwód glosowania (miejsce glosowania) pr 3 - Szkoła Podstawowa ni 2, ul. Żabikowska 40, tel. 130-392.

Zgłoszonych dwóch kandydatów.

Jerzy Kubacki,
leśnik, lat 39, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały,
ul. gen.Sikorskiego 13/ 40.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu.

Mieszkańcem Lubonia jestem od roku 1981. 
Z racji wyuczonego zawodu chciałbym pracować 
nad poprawieniem stanu ochrony środowiska

w naszym mieście. Zagadnieniami tymi zapoznałem się także będąc 
pracownikiem wydziału Ochrony Środowiska w PZNF. Swoje umiejętno
ści i doświadczenie chcę wykorzystać w kampanii na rzecz: czystego 
powietrza nad Luboniem, większej dbałości o wygląd oraz estetykę osiedla 
i miasta, zmniejszenie uciążliwości działania wysypiska miejskiego oraz 
zwiększenia kontroli nad przestrzeganiem zasad ochrony środowiska 
przez podmioty gospodarcze. Drugim istotnym problemem, którym 
chciałbym się zająć jest poprawienie stanu ogólnego bezpieczeństwa 
poprzez zorganizowanie patroli mieszkańców na terenie osiedla i miasta, 
nawiązanie ściślejszej współpracy z Policją i Strażą Miejską. W tej sferze 
działalności pomocne mi będzie doświadczenie, jakie nabyłem w agencjach 
ochrony i detektywistycznych, w których obecnie pracuję.

J e r z y  K u b a c k i

Leszek Mylka,
technik mechanik,
lat 37, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały,
ul. gen. Sikorskiego 9 /  10.

Popierany przez - Spółdzielnię Mieszkaniową "Lubonianka”
Od niedawna jestem mieszkańcem Lubonia, ale nieobce są 

mi problemy naszego miasta. Mimo krótkiego stażu spółdziel
czego, wgłębiłem się w problemy miasta i osiedla "Lubonian
ka” , reprezentując swoich przedstawicieli w Radzie Nadzor
czej. Jestem osobą energiczną i zdecydowanie będę bronił 
interesów swoich wyborców. Nie chciałbym, aby Luboń był 
tylko przystankiem przejściowym, chcę żyć, być i uczestniczyć 
w rozwoju tego miasta.

Leszek Mylka



Glosują mieszkańcy ulicy: gen. Sikorskiego od 19 do 39,
O kręg WybOrCZy nr 8 Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 3 - Szkoła Podstawowa nr 2. ul. Zabikowska 40. tel 130-392.

Zgłoszonych dwóch kandydatów.

Ryszard Olszewski,
oficer WP, lat 45, 
żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały,
ul. gen. Sikorskiego 3 1 / 5.

Popierany przez - Spółdzielnię Miesz
kaniową ”Lubonianka”.

Pełnię czynną służbę w Siłach Zbrojnych 
Rzeczpospolitej Polskiej od 24 lat. Obecnie

pracuję w Centrum Szkolenia Wojsk Lądowych w Poznaniu,w którym 
jestem dowódcą samodzielnego pododdziału. Nie byłem i nie jestem 
członkiem żadnej partii politycznej. Moją pasją jest łowiectwo. Byłem 
radnym w kadencji w 1990-1994. Obecnie pełnię funkcję wiceprzewod
niczącego Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej "Lubonianka” . 
Od 1972r. jestem mieszkańcem Lubonia. Zawsze interesowały mnie 
problemy związane z rozwojem miasta i jego mieszkańców. Jestem 
zaniepokojony degradacją środowiska naturalnego, której główne źródła 
stanowią zakłady przemysłowe oraz wysypisko śmieci, znajdujące się 
w naszym mieście. Uważam, że rozwój miasta powinien mieć charakter 
proekologiczny. R y s z a r d  O ls z e w s k i

Tadeusz Warmuz,
Prywatne Biuro Projektowe 
Techniczno Budowlane 
lat 47, żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały ul. Agrestowa 1.

Prowadzę prywatne biuro projektów, 
kieruję i nadzoruję obiekty budowlane na 
terenie miasta Lubonia i adaptację proj. 
typowych. Udzielam bezpłatnie wszelkich

porad w zakresie wydawanych pozwoleń na budowę, zapisów 
notarialnych, podziałów nieruchomości spadków i darowizn. 
Program wyborczy: będę dążył do rozwoju miasta poprzez 
otwieranie małych zakładów pracy (zmniejszenie bezrobocia), 
ograniczenie emisyjności zanieczyszczeń środowiska, pomoc 
w rozwoju oświaty, szkolnictwa prywatnego, państwowego i spo
łecznego. Będę starał się o poprawę warunków nauczania (budo
wa nowej szkoły nr 5 przy "Jedynce”) oraz skanalizowanie 
możliwie największego obszaru Lubonia i poprawę nawierzchni 
dróg. Tadeusz Warmuz

Okręg wyborczy nr 9
Glosują mieszkańcy u lic : Kopernika- Kościuszki 41 i 43. gen Siko-skiego 41 i 43 Sobieskiego od 1 do 19 i od 2 do 14 Zabikou.sse od 1 do 3 7 1 od 2 do 34 
O bwód g losow ania i miejsce glosowania i m 3 ■ Szkoła Podstawowa nr 2 ul Zabikowska 40 tel 130-392

Zgłoszonych trzech kandydatów .

Stanisław Malepszak,
mgr inż. mechanik (st.projek- 
tant), lat 67, żonaty, 3 dzieci. 
Zamieszkały, ul. Jagiełły 5.

OKRĘG

©
WYBORCZY

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu

Z Luboniem związany jestem urodzeniem, 
działalnością i sercem. Tu założyłem rodzinę, 
wybudowałem dom i wychowałem 3 dzieci. 
Jestem autorem książek: "Parafia św. Jana 

Bosko na tle historii Lubonia” i ” 50 lat Lubońskiego Klubu Sportowego” 
oraz dwóch pozycji w przygotowaniu. Pisuję artykuły w "Wieściach 
Lubońskich” . Zawsze bezpartyjny. Uczestnicząc w pracach Komisji 
Budowlanej, znam potrzeby miasta. Jeśli chodzi o okręg nr 9 pragnę:

1.opracować koncepcję zagospodarowania terenów SM "Lubonian- 
ka” , by potrzeby mieszkańców (nowe garaże, rekreacja, handel) oraz 
miasta, były kompromisowo uzgodnione;

2. zbadać stopień zagrożenia od autostrady na bloki 41 i 43;
3. dopilnować, by plan "Centrum” nie naruszył praw właścicieli przyle

głych działek. Jestem do tego zawodowo przygotowany.
S ta n is ła w  M a le p s z a k

Tadeusz Nowak,
taksówkarz, lat 38, 
żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, 
ul. Kopernika 3.

Jestem mieszkańcem Lubonia i zarazem 
kandydatem okręgu wyborczego nr 9, 
z którego kandyduję do wyborów. Znane 
mi są problemy mieszkańców, ze względu

na codzienne poruszanie się i styczność z różnymi mieszkańcami 
z racji wykonywanego zawodu. Pierwszoplanowym problemem 
jest bezpieczeństwo, oświetlenie i nawierzchnia ulic oraz kradzie
że. W dziedzinie oświaty budowa sali gimnastycznej przy Szkole 
Podstawowej nr 2 oraz rozbudowa Szkoły Podstawowej nr 1. 
Poczynienie starań w celu zmniejszenia uciążliwości istniejącego 
składowiska odpadów stałych i nieczystości płynnych. Kandyduję 
do Rady Miejskiej, nie reprezentując żadnej orientacji politycznej.

Tadeusz Nowak

Elżbieta Iwona Stefaniak
z.d. Wojciechowska, 
bibliotekarz, lat 41, 
mężatka, 2 dzieci 
Zamieszkała, 
ul. Kościuszki 4 3 / 7.

Popierana przez - Spółdzielnię Mieszkaniową 
"Lubonianka”.

”... Godzien kraj kochania,
kraj co żywi, co zdobi, mieści i ochrania ”...

List V I. Krasicki
Parafrazując te słowa; znam swoje miasto, tu-się urodziłam i wychowałam. Tu 

żyli moi rodzice i dziadkowie. Z domu rodzinnego wyniosłam wiarę w ludzi 
i w swoją pracę. Z zamiłowania i wykształcenia bliskie są mi sprawy związane 
z książką, kulturą i oświatą. Cenię racjonalne podejście do gospodarki oraz 
propagowanie patriotyzmu lokalnego w każdym działaniu. Interesuje mnie 
zawsze to, co oznacza konkretne działanie zakończone efektem.

Będę dążyć, by zagadnienia sfery społecznej (kultura, oświata, sport) były 
traktowane na równi z pilnymi potrzebami miasta (np. drogi)

Nie zgadzam się, aby szkoły, przedszkola, instytucje kulturalne, prasa lokalna, 
sport-były traktowane w warunkach gospodarki rynkowej w kategoriach wyłącz
nej opłacalności.

Denerwuje mnie fakt, że filantropią chcemy rozgrzeszyć się z obowiązku 
pomocy dla ludzi samotnych i potrzebujących. Identyfikuję się z programem 
ugrupowania, Spółdzielnią Mieszkaniową "Lubonianka”. E lżb ie ta  S te fa n ia k

Okręci w yborczy nr 10 Matejki pum sk.mji Zuiomski.-oo7 Obwód głosowania (miejsc.'glosowania)
Głosują mieszkańcy ulic: Brzech- m 3 Sokola Podstawowa m 2
wy. Cieszkowskiego, Fabryczna ul Zabikowska 40 tel 130 392
Konarzewskiego. Konopnickiej Zgłoszonych trzech kandydatów.

Janusz Król,
inż. mechanik, lat 78, 
żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały, ul. P. Skargi 2.

Studia inżynierskie kończyłem w czerwcu 1939 r. 
Od stycznia 1940 r. do końca wojny przebywałem 
w więzieniu i obozie koncentracyjnym. Po powrocie do 
kraju, do emerytury tj. do roku 1980 pracowałem 
wyłącznie na kierowniczych stanowiskach w większo
ści dyrektorskich a także 5 lat ministerialnych, ostatnie 

6 lat w Urzędzie Miejskim w Luboniu na stanowisku kierownika Wydziału 
Terenowego. W tym czasie znacznie przyczyniłem się do poprawy infrastruktury 
miasta, tj. wyasfaltowania 22 km ulic, założenia sieci wodociągowych, kanalizacyj
nych, gazowych, ponad tysiąc nowych telefonów, zazielenienia wielu ulic, w tym 
posadzenia 82 tys. róż. Nabyte doświadczenia w czasie kilkuletniego kierownictwa 
Miejskiego Komitetu Czynów Społecznych jak również przewodnictwa Komitetu 
Osiedlowego nr 5, chciałbym wykorzystać do dalszego działania w zakresie poprawy 
infrastruktury miasta. Szczególnie leży mi na sercu budowa pływalni przy Szkole 
Podstawowej nr 3, której budowy byłem kierownikiem, budowa centrum sportu 
młodzieżowego przy ulicy Okrzei przy Ośrodku Zdrowia oraz zagospodarowanie 
dworku Denizota przy ul. Dworcowej. Janusz K ról



Okręg wyborczy nr 10 głosowani.)
Głosują mieszkańcy ulic: nr 3 - Szkoła Podstawowa nr 2. ul Zabikowska 40,
Brzechwy, Cieszkowskiego, Fabryczna teł 130-392
Konarzewskiego. Konopnickiej. Matejki. Zgłoszonych trzech kandydatów.

Marek Samulczyk,
technik samochodowy (rencista), 
lat 41. żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, 
ul.Konopnickiej 12.

Drogi Wyborco!
Jestem zwolennikiem wykonywania so

lidnie i dobrze każdej pracy. Obecnie mam 
dużo wolnego czasu i ten czas chciałbym

poświęcić na rozwiązywanie wszystkich problemów dotyczących 
mieszkańców okręgu nr 10. Każdy z nas chciałby mieszkać 
w zdrowym środowisku, bezpiecznie i wygodnie. Tym zagad
nieniom chcę poświęcić swój czas i siły.

M a r e k  S a m u l c z y k

Zdzisław Szafrański,
pracownik naukowo - dydaktyczny 
Politechniki Poznańskiej, lat 47, 
żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, ul. P. Skargi 16.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu

Podczas I kadencji Samorządu Terytorial
nego pełniłem funkcję wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej Lubonia, przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej oraz byłem członkiem szeregu innych komisji. Zdoby
te doświadczenie chciałbym przekazać nowej Radzie. Uważam, że doko
nując szeregu zmian, należy utrzymać ich kierunek. Do bardzo ważnych 
problemów miasta zaliczam :

- zagospodarowanie odpadów komunalnych,
- stan ulic i chodników,
- ład i porządek w mieście.
Nie zaniedbując tzw. sfery społecznej (oświata, kultura), miasto winno 

sporo inwestować w infrastrukturę komunalną (kanalizacja). Uważam, że 
przyszła Rada powinna z całą stanowczością walczyć o rozszerzenie 
kompetencji samorządów. W swoim działaniu pragnę kierować się zasadą 
zdrowego rozsądku.

Z d z is ła w  S z a f r a ń s k i

Glosują mieszkańcy ulic:
n i  i a a Broniewskiego, Jagiełły, Kościelna, Okrzei, Pułaskiego, Ks. Streicha, Szymanowskiego, Wschodnia.UKręg wyuorczy nr I I Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 3 - Szkoła Podstawowa nr 2, ul. Zabikowska 40. tel. 130-392.

Zgłoszonych dwóch kandydatów.

Wojciech Maciej Dutka,
inż. machanik, lat 47, 
żonaty, 1 dziecko. 
Zamieszkały, ul. Jagiełły 6.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu

Zdecydowałem się kandydować ponownie do 
Rady, gdyż uważam, że potrzebna jest ciągłość 
działania. Zaangażowałem się w szereg spraw 
nie zakończonych. Jedna z nich - składowisko 

odpadów dla miasta, gazyfikacja dla wyeliminowania ogrzewania domów 
węglem, przekształcenia własnościowe spółek, które założyło miasto. 
Czekają na poważne inwestycje; które mogą zmienić oblicze miasta: 
autostrada, budowa Centrum. Wymagać to będzie dużego zaangażowania 
i doświadczenia, aby te szanse optymalnie wykorzystać. Działałem także 
w Sejmiku Samorządowym województwa poznańskiego, przewodnicząc 
Komisji Ochrony Środowiska. Jestem Przewodniczącym Rady Dorzecza 
Warty, obejmującej 19 województw. Chciałbym tę pracę kontynuować, 
jeśli zostanę wybrany do Rady Miejskiej w Luboniu.

W o jc ie c h  D u tk a

Dorota Matysiak,
ekonomista, lat 44, 
mężatka, 3 dzieci 
Zamieszkała, ul. Okrzei 44.

Jestem lubonianką, z wykształcenia ekono
mistą, w średnim wieku, co objawia się tym, że 
mam już pewną sumę doświadczeń. Sukcesem 
moim, naszym jest, jak sądzę, moja rodzina. 
Mam troje dzieci i dla nich oraz ich rówieś

ników, chcę podjąć trud pracy społecznej, w której mam już doświad
czenie. Pragnę mieć wpływ na warunki, w jakich będziemy żyć w najbliższej 
i dalszej przyszłości. Dotychczasowe prace, których się podjęłam przynios
ły widoczne efekty. Zawsze lubię mieć cel, do którego wytrwale dążę. Będę 
preferowała działania na rzecz rozwoju gospodarczego, jednak poprzez 
mój udział chcę czuwać, aby rozwój ten szedł w parze z rozwojem nauki 
i kultury w mieście. Wiem, że wiele rejonów Lubonia nie posiada wody 
miejskiej, gazu, kanalizacji. Będę o nie walczyła. Moim pragnieniem jest, 
aby w Radzie spotkali się ludzie, którzy dla wspólnego dobra miasta 
potrafiliby skoncentrować się na tym, co ich łączy i zapomnieli o tym, co 
ich dzieli.

D o r o ta  M a t y s ia k

Okręg wyborczy nr 12
Glosują mieszkańy ulic:
Armii Poznań od 1 do 37 i od 2 do 56, Chopina, Dożynkowa, Krótka, Słoneczna.
Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 4 - Szkoła Podstawowa nr 3, ul. Armii Poznań 27, tel. 130-442.

Zgłoszonych czterech kandydatów.,

Małgorzata 
Pacześniak-Szybisty,
księgowa, lat 43, mężatka, 2 dzieci.
Zamieszkała, ul. A.Poznań 35/ 9

Jako rodowita lubonianka i zatrudniona w jednym 
z największych zakładów przemysłowych Lubonia, 
chciałabym zająć się tymi zagadnieniami, które są mi 
najbliższe. Przede wszystkim infrastrukturą miasta (ka
nalizacja, gazyfikacja, telefonizacja, ekologia), która 
ma podstawowy wpływ na życie mieszkańców naszego 

miasta i jest elementem oceny władzy ustawodawczej i wykonawczej w gminie. 
Nieobojętny jest dla mnie byt materialny ludzi zamieszkujących nasze miasto, stąd 
chciałabym przekazać swoje doświadczenia z działalności związkowej w średnim 
zakładzie przemysłowym i federacji związków zawodowych obejmującej swym 
działaniem cały obszar kraju w branży ziemniaczanej. W tym zakresie moje 
doświadczenie może pomóc w zwalczaniu łamania praw pracowniczych przez 
pracodawców i ich niekompetencji. Jednocześnie, jako matka dwóch nastolatków, 
chciałabym, aby młodzież naszego miasta mogła się z nim utożsamiać, nie tylko 
poprzez korzystanie z rozrywek, ale również poprzez stworzenie przez miasto 
możliwości pozyskania pracy, otworzenia własnej działalności gospodarczej, co może 
być gwarantem pozostania na stałe w tym mieście, a być może w perspektywie, z tych 
młodych ludzi stworzeni zostaną nasi następcy.

. Małgorzata Pacześniak-Szybisty

Jan Pawlicki,
technik budowlany, lat 38, 
żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały, ul. 3-go M aja 10.

OKRĘG

®
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Dariusz Sommerfeld,
nauczyciel wychowania fizycznego, 
lat 27, żonaty, 1 dziecko.
Zamieszkały, ul. A. Poznań 20.

Startuję po raz pierwszy do Rady. Jako 
nauczyciel wychowania fizycznego znam 
problemy oświaty i szeroko pojętej kul
tury, w tym także kultury fizycznej. Prag
nąłbym, aby w naszym mieście polepszyła

OKRĘG
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Tadeusz Wałiczak,
rzemieślnik-dekarz, blacharz, 
lat 44, żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały,ul. Dożynkowa 10 a

”Chcieć, to znaczy móc” . W mijającej ka
dencji chciałem być dobrym reprezentantem 
okręgu nr 12 w Radzie Miejskiej i dlatego 
narażając się nieraz Zarządowi i Prezydium 
Rady walczyłem, aby w naszym mieście było

OKRĘG

WYBORCZY

się sytuacja, w jakiej teraz znalazły się szkoły. Zapewnienie dobrej 
bazy materialnej, wybudowanie sali gimnastycznej i boisk wyjdzie 
na dobre przede wszystkim dzieciom. W czasie, kiedy tak mało 
mamy czasu dla siebie i swoich rodzin, powinno się zapewnić 
szeroką gamę dodatkowych, bezpłatnych zajęć dla dzieci i doros
łych. Nie będą one chodzić bez celu po swoich zajęciach szkolnych, 
co z pewnością ma wpływ na wzrost przestępczości wśród 
młodzieży. Myślę, że ważnym problemem dla naszego miasta jest 
jego kanalizacja. Nie chciałbym, w swojej pracy pominąć ochrony 
środowiska, która w mieście z dwoma dużymi zakładami przemys
łowymi jest zagadnieniem niebagatelnym.

D a r i u s z  S o m m e r f e l d

coraz piękniej. Wyniki moich działań mówią same za siebie. W okręgu 
wyborczym, który reprezentowałem ukończono budowę sali gimnastycz
nej przy Szkole Podstawowej nr 3, a tuż przy niej zainstalowano 
sygnalizację świetlną. Mieszkańcy ul.A.Poznań na odcinku Dożynkowa 
- Chopina mają utwardzony fragment ulicy. Przy wyjeździe z naszego 
miasta zainstalowano oświetlenie i zadaszenie na przystankach auto
busowych. Kilka zapomnianych do tej pory domów otrzymało wreszcie 
wodę miejską. Zbliżają się nowe wybory, czas wybrania przyszłej drogi dla 
naszego miasta, drogi którą będzie ono kroczyło w ciągu najbliższych lat. 
Od Was drodzy wyborcy zależeć będzie, czy będzie to droga postępu 
i zmian na lepsze.

T a d e u s z  W a ł ic z a k

Glosują mieszkańcy ulic:
r \ i  r  j o  3-go Maja, Cicha, Dąbrowskiego, Lemańskiego, Nad Strumykiem, Nad Wartą, Rzeczna, Tuwima.UKięC) WyDOTCZy nr I O Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 4 - Szkoła Podstawowa nr 3, ul. Armii Poznań 27. tel. 130-442.

Zgłoszonych trzech kandydatów.

Marek Bartosz,
z-ca burmistrza (prawnik), 
lat 36, kawaler.
Zamieszkały, ul.Słoneczna 6.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu.

W latach 1990 - 1994 jako radny pierwszej 
kadencji samorządowej byłem przewodniczą
cym Komisji Statutowej Rady Miejskiej oraz 

członkiem komisji organizacyjno - prawnej. Spośród 27 radnych, wybrano 
mnie na zastępcę burmistrza i przez minione 4 lata pełniłem tę funkcję. Na 
podstawie uzyskanych doświadczeń na tym stanowisku, mogę stwierdzić, 
że samorządy lokalne to faktycznie jedyna instytucja należycie zmieniona, 
a praca z Radą Miejską to swoistego rodzaju szkoła współpracy ponad 
różnorodnymi podziałami.

Posiadając tak potrzebne doświadczenie w pracach samorządu, w no
wej kadencji jako radny dążyłbym do: dalszego polepszenia infrastruktury 
miejskiej, - reform systemu podatkowego, zwiększenia udziału gmin 
w podatkach państwowych, opracowania i budowy systemu kanalizacji, 
- reorganizacji systemu pomocy społecznej, rozwoju budownictwa socjal
nego, efektywnej gospodarki finansami miasta, rozwiązania problemu 
starego budynku, dalszej poprawy porządku i bezpieczeństwa w mieście 
oraz tworzenie placów sportowo - rekreacyjnych. Moja znajomość 
problemów i możliwości Lubonia oraz uzyskane doświadczenie powinno 
gwarantować osiągnięcie tych zamierzeń.

M a r e k  B a r to s z

Adam Gabler,
poligraf, lat 48, 
żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, ul. 3 Maja 6.

Popierany przez - Towarzystwo Miłośników 
Miasta Lubonia

Merytoryczna konsultacja problemów społe
czno-gospodarczych miasta bezpośrednio 
z mieszkańcami, opieka socjalna, polityka soc
jalna bardziej ukierunkowana w stronę ludzi 

rzeczywiście potrzebujących.
- Władza wykonawcza powinna mieć daleko idące uprawnienia, 

administracja samorządowa musi być fachowa, kompetentna i służebna, 
zaś wybitne jednostki winne być gwarantem skuteczności i sukcesu.

- Gąszcz partii politycznych zmierzających do władzy obiecuje miraże. 
Tym samym populistom trudno jest potem wrócić do codzienności.

- Kontrowersja buduje, daje możliwość wyboru alternatywy i zgody, 
dlatego jestem za konstruktywną opozycją.

- Gwarancja spokoju i bezpieczeństwa społecznego jest bardzo ważna, 
gospodarka komunalna także.

- Troska o poprawę bytu mieszkańców Lubonia musi być naczelnym 
hasłem w działaniu organów samorządowych.

A d a m  G a b le r

Okręg wyborczy nr 14
Glosuje) mieszkańcy ulic:
Hibnera. Narutowicza, Rivoliego.

Spadzista, Strumykowa. Ziommac/.tna 
Obwód glosowania <mu;|sc«‘ glosowania) 
nr 4 Szkoła Podstawowa nr 3 ul. Armii Poznań 27 
lei 130-442

Zgłoszonych dw óch kandydatów.

Jerzy Pilarczyk,
mistrz ślusarski (rencista), 
lat 56, żonaty, 2 dzieci 
Zamieszkały, ul. Cicha 7.

Urodzony w 1938r. w Żabikowie, nie
przerwanie mieszkam w Luboniu, a od 
1952r. na terenie okręgu, z którego kan
dyduję. W latach 1976 - 89 aktywny czło
nek Komitetu Osiedlowego nr 3. Zaan

gażowany w pracę, (jednego z pierwszych) Społecznego Komitetu 
Budowy Gazociągu nr 3 (1982) oraz w budowę sieci wodociągowej 
(1980), przewodniczący Społecznego Komitetu Budowy Chod
ników. Obecnie również zamierzam wspierać działania zmierzają
ce do podwyższenia standardu życia mieszkańców. Nie obiecuję 
rzeczy niewykonalnych. Za niezbędne uważam natomiast możliwe 
najefektywniejsze wykorzystanie posiadanych przez miasto środ
ków finansowych, zgodnie z realnymi potrzebami i możliwoś
ciami. Jednym słowem chciałbym, abyśmy wszyscy nie mieli 
wątpliwości, że miastem rządzi mądry i roztropny gospodarz.

Jerzy Pilarczyk
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Jerzy Paluszczak,
kierowca, lat 50, 
żonaty, 2 dzieci. 
Zamieszkały, ul. 3 Maja 81
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Chcę wykazać się dobrym działaniem dla dobra miasta 
i jego mieszkańców. Od urodzenia jestem mieszkańcem  
naszego miasta. Pracuję w zakładzie, który dba o porządek 
i zagadnienia te są mi bardzo dobrze znane. Jako radny 
głównie chciałbym się zajmować tymi problemami. W dzia
łaniach będę się kierował zdrowym rozsądkiem i wyłącznie 
dobrem mieszkańców.

Jerzy Paluszczak



Sławomir Pniewski,
mgr fizyki, lat 46, 
żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, ul. Okrzei 32.

Popierany przez - Samorządną Wielko- 
polskę - Tobie i Miastu

Rodzina moja od przeszło 100 lat zamie
szkuje w Luboniu. Życie moje od najmłod
szych lat związane było z rzeką Wartą.

Nadwarciańskie łąki lat 50-tych były miejscem spotkań i życia 
towarzyskiego. W Warcie nauczyłem się pływać, a może zdążyłem, 
ponieważ z roku na rok plaże nadwarciańskie traciły urok, a rzeka 
stawała się coraz brudniejsza. Dzisiejsza Warta to po prostu 
ściek.O ile zostanę radnym, będę walczył o czystszą rzekę i świeże 
powietrze w naszym mieście (budowa kanalizacji), o stworzenie 
w Luboniu choćby jednego prawdziwego, zadbanego parku wraz 
z zapleczem kulturalno-rekreacyjnym (pływalnią). Pragnę, aby 
Luboń nie kojarzył się ludziom z niemiłym zapachem, ale z zielenią 
i spokojem. Dążenie do tego jest naszym wspólnym obowiązkiem.

Sławomir Pniewski

Tomasz Linkiewicz,
student, lat 21, kawaler.
Zamieszkały, 
ul. Niepodległości 42.

Popierany przez - Samorządną Wielko- 
polskę - Tobie i Miastu

Mieszkam w Luboniu od urodzenia. 
Tutaj się wychowałem. Tutaj mieszkają 
moi przyjaciele. Obserwuję to miasto od

21 lat. Wreszcie mam możliwość, zamiast się przyglądać, wziąć 
rzeczywisty i czynny udział w pracy ludzi decydujących o wy
glądzie, funkcjonowaniu i roli Lubonia. Studiuję ekonomię i pra
cuję w prasie lokalnej. Wynikającą z tego wiedzę i doświadczenia 
chciałbym wykorzystać w pracy Rady. Mam zamiar zwrócić 
uwagę na rolę młodzieży w życiu miasta, na problemy związane 
z ekologią w szerokim rozumieniu, chcę też zająć się zapleczem 
rekreacyjnym oraz zagospodarowaniem i udostępnieniem nad
warciańskich terenów. Sądzę, że musimy nauczyć się postrzegać 
i traktować naszą mieścinę w sposób, który jej "wyjdzie na 
zdrowie” , a nam przyniesie dużo satysfakcji.

Tomasz Linkiewicz

Okręg wyborczy nr 15
Glosują mieszkańcy ulic: Faustmana, Kozińskiego, Krasickiego. Niepodległości, Nogali, Powstańców Wlkp. od 1 do 37 

i od 2 do 40, Przemysłowa, Puszkina.
Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 4 Szkoła Podstawowa nr 3, ul. Armii Poznań 27, tel, 130-442,

Zgłoszonych trzech kandydatów.

Włodzimierz Sroczyński,
technik elektronik, lat 43, 
żonaty, 1 dziecko.
Zamieszkały, ul. Krasickiego 13.

Jestem mieszkańcem Lubonia od uro
dzenia. W miejscowości tej mieszkali 
również moi rodzice i dziadkowie, dlate
go Luboń jest mi szczególnie bliski. 

Kandydując ponownie do samorządu lokalnego pragnę w dal
szym ciągu przyczyniać się do tego, by żyło się w naszej 
społeczności lepiej. Pragnę, aby każdy czuł się w tym mieście 
jego mieszkańcem. Chciałbym, by słowa: Luboń miastem 
spokoju, zieleni, zdrowego powietrza i czystych wód, stały się 
rzeczywistością. Stając do wyborów po czteroletniej pracy 
w Radzie Miejskiej, widzę wiele nie załatwionych spraw. 
Uważam, że zdobyte doświadczenie pozwoli mi skuteczniej 
pracować dla dobra miasta i jego mieszkańców.

Włodzimierz Sroczyński

Jan Uhryn, '
technik elektryk (renta), 
lat 54, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, ul. ks.Nogali 8.

Posiadam wykształcenie średnie - szkoła po
maturalna, mam przygotowanie techniczne. 
W okresie ostatnich 14 lat pracowałem w Za
kładzie Usługowym Wojewódzkiej Spółdzielni 
Mieszkaniowej w Poznaniu na stanowisku kie

rowniczym, działając ną rzecz mieszkańców miast (także Lubonia). Widzę 
konieczność intensywnego działania w kierunku budowy sieci kanalizacyj
nej, poprawy stanu dróg. Należy rozważyć możliwość odbudowy w Lubo
niu sieci gastronomii (jadłodajnie, kawiarnie, bistra), ośrodki kultury 
(kina, kluby). Przeprowadzić analizę w sprawie zwiększenia wpływów do 
budżetu miasta poprzez prowadzenie działalności gospodarczo - usługo
wej (festyny z okazji Dni Lubonia, Dnia Dziecka i inne). Jestem rencistą, 
a więc i dla tej grupy mieszkańców należy pomyśleć o poprawie życia 
i samopoczucia. Mam na myśli pomoc nie tylko finansową, ale także 
wciągnięcie tej grupy obywateli do prac na rzecz miasta, aby czuli się nadal 
potrzebni.

J a n  U h r yn

Glosują mieszkańy ulic:
r \ \ , r n r t  n „ i  f i  Czajcza, Górna, Kręta, Mokra, Owsiana, Panka, Polna, Poznańska, Pszenńa. Skośna.UKfęg WyuOrCZy nr I O Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 5 - Dom Kultury Rolnika, ul. Sobieskiego 97. tel. 130-072

Zgłoszonych dwóch kandydatów.
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Mieczysław Pohl,
technik komunikacji, 
lat 37, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały ul. Skośna 3.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu

Urodziłem się w 1957 roku w Luboniu. Pracu
ję w ZDOKP w Poznaniu, jako kontroler gos
podarki magazynowo - materiałowej. Mam zain
teresowania przyrodnicze. Uważam, że w na

szym mieście jest silna potrzeba kontynuacji tego, co zostało nakreślone 
w Deklaracji Programowej Samorządowego Komitetu Obywatelskiego 
przed czterema laty. Jako naczelne uważam szybkie zakończenie sieci 
gazowej i wodociągowej, konkretne podejście do rozwiązania budowy 
kanalizacji sanitarnej i deszczowej. Stan nawierzchni naszych ulic budzi 
wiele zastrzeżeń, będąc w Radzie Miejskiej, chciałbym zobowiązać się do 
podjęcia tego problemu generalnie. Bardzo ważnym zagadnieniem jest 
właściwa praca Urzędu Miejskiego, jako ośrodka, do którego przychodzą 
petenci - poprawa w jego funkcjonowaniu jest bardzo istotna. Jako radny 
ubiegłej kadencji dążyłem do tego, aby standard życia mieszkańców 
w moim okręgu wyborczym uległ poprawie i nie był gorszy, aniżeli 
w innych okręgach wyborczych. Zobowiązuję się do kontynuacji.

M ie c z y s ła w  P o h l

Jan Trawa,
pośredni ubezpieczeniowy,
(technik elektromonter), 
lat 45, żonaty, 1 dziecko.
Zamieszkały ul. J . Panka 31.

- Polepszenie nawierzchni dróg bitych i dróg nie utwar
dzonych oraz położenie na nich instalacji burzowej, a w szczegól
ności przeprowadzenie drenażu w miejscach, gdzie występuje 
wysoki poziom wód gruntowych, w szczególności przy dużych 
opadach deszczu. Ułożenie chodników na drogach nie utwar
dzonych.

- Czyszczenie studzienek rewizyjnych i zbieranie piasku z poboczy dróg i utrzymanie zieleni.
- Doprowadzić do zmiejszenia zanieczyszczeń środowiska, między innymi rzeki Warty, jak 

i zwiększyć drzewostan w naszym mieście.
- Wpływać mobilizująco na prace mieszkańców w czynie społecznym na rzecz swojego miasta 

i środowiska.
- Pobudowanie wstępnej oczyszczalni ścieków.
- Zmeliorowanie rowów, jak również niektórych podmokłych dziatek w moim rejonie kan

dydowania.
- Wymiana starych slupów energetycznych drewnianych na kabel ziemny.
- Reaktywowanie ośrodków kultury, odbudowa parku Siewcy przy ul. A. Poznań.
- Utworzenie kółek zainteresowań w miejscach zamieszkania.
- Pobudowanie ośrodka zdrowia przy Klubie Rolnika.
- Rozbudowa sieci energetycznej w związku z dużym spadkiem napięcia i częstych awarii.

Jan Trawa



Okręg wyborczy nr 17
Głosują mieszkańcy ulic: Fornalskiej, Kurowskiego, Kwiatowa, Nowa, Parkowa, Podgórna 19 i od 26 do 56, Rydla, 

Topolowa, Wiejska, Wierzbowa, Żytnia.
Obwód głosowania(miejsce glosowania) nr 5 - Dom Kultury Rolnika, ul. Sobieskiego 97, tel. 130-072.

Zgłoszonych pięciu kandydatów.

Bogdan Leonarczyk
monter konstrukcji 
stalowych (rencista), lat 52, 
żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały, ul. Wiejska 1
Popierany przez - Towarzystwo Miłośników 
Miasta Lubonia.

Pracę społeczną rozpocząłem bardzo dawno. 
Praca ta nie jest mi obca a doświadczenia te 
przeniosę i wykorzystam, zostając wybranym

na radnego. Mogę nadmienić, że jestem jednym z założycieli w naszym 
mieście "Towarzystwa Miłośników Miasta Lubonia” . Zostając radnym, 
nie będę szczędził sił, aby mieszkańcom żyło się godnie i nie mieli powodu 
do narzekania na nowo wybrane władze miasta i radnych. Zajmę się 
dziećmi specjalnej troski, z chorobą Downa, młodzieżą, ludźmi biednymi 
potrzebującymi opieki. Wyjdę z wnioskiem o wybudowanie w Luboniu 
domu spokojnej starości. Pomogę w polepszeniu ekologii. Będę pomagał 
pozytywnie rozwiązywać problemy, z którymi przyjdą wszyscy mieszkań
cy. Nadmieniam, że motto wszystkich członków Towarzystwa Miłoś
ników Miasta Lubonia to:
"Moje Miasto 
Moje Życie 
Moja Przyszłość”

OKRĘG
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Henryk Nowak
producent pieczarek, lat 35, 
żonaty, 2 dzieci. 
Zamieszkały, 
ul.Kurowskiego 35
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Intensywna i systematyczna praca nad ogólną poprawą sytuacji, gos
podarczej i ekonomicznej miasta. Należy poprawić jakość życia wszyst
kich mieszkańców poprzez rozbudowę i regulację sieci dróg, instalacji 
gazowej i wodociągowej oraz sieci telekomunikacyjnej. Trzeba prowadzić 
prace nad rozwiązaniem problemu ochrony środowiska.

H e n r y k  N o w a k .

B o g d a n  L e o n a r c z y k

Jerzy Olejnik
technik mechanik, lat 39, 
żonaty
Zamieszkały, ul. Kurowskiego 39

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu

Mieszkam w okręgu, z którego kandyduję 
i znam bolączki tego rejonu. Będąc radnym 
przez 2,5 roku ostatniej kadencji, wiem, że ich
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Stefan Osiecki
pracuję we własnym 
gospodarstwie ogrodniczym, 
studiuję zaocznie w Akademii 
Rolniczej, lat 22, kawaler. 
Zamieszkały, ul. Parkowa 18.

OKRĘG
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zlikwidowanie w obecnej sytuacji gospodarczej będzie bardzo trudne. 
Jednak rozumnie gospodarując skromnymi środkami, można wiele zdzia
łać. /  Co jest widoczne/ Jestem zwolennikiem:
- Zrównywania dysproporcji, jakie występują w Luboniu pomiędzy 
poszczególnymi rejonami.
- W budżecie należy przeznaczyć większą ilość środków na inwestycje.
- Zwiększenie budżetu poprzez pozostawienie w gminie środków przez nią 
wypracowanych oraz wprowadzenia kapitału spoza Lubonia.
- Jestem przeciwny zwiększaniu budżetu miasta poprzez zwiększanie
podatków. Należy utrzymywać obecnie uchwaloną stawkę /  80% max 
staw k i/. J e r z y  O le jn ik

Rada Miejska jest to organ powoływany przez mieszkańców w celu 
reprezentowania ich interesów oraz podejmowania decyzji w ich imieniu. 
Pragnę ich godnie reprezentować. Chciałbym, aby słowo radny w moim 
przypadku kojarzyło się z kompetencją i odpowiedzialnością. Pragnę 
dokończyć sprawy, których nie zdążył rozwiązać mój ojciec. Chciałbym go 
godnie zastąpić.

S te fa n  O s ie c k i

Marek Schmidt
inżynier e lek try k , la t 38, 
żo n a ty , 2 dzieci. 
Zamieszkały, ul. P. Skargi 14

Jestem rodowitym lubonianinem, mam 38 lat, 
ukończyłem Wydz. Elektryczny Politechniki 
Wrocławskiej, stan cywilny - żonaty, dwoje dzie
ci, pracuję w Energetyce Poznańskiej w wydz. 
ruchu. Obecnie mieszkam z rodziną przy ul. P.

Skargi 14 w pobliżu dworca PKP. Hobby to wędkarstwo i ogródek (czynnie) 
oraz polityka (biernie). Kandyduję z okręgu nr 17, ponieważ szczególnie 
związany jestem z Laskiem- tam się urodziłem i wychowałem, tam mieszkają 
moi rodzice (ul. Kwiatowa), a niewielki ogródek stanowi miejsce relaksu po 
pracy. W tradycji rodzinnej, a także myślę w pamięci starszych mieszkańców 
Lasku i okolicznych rolników, zachowała się pamięć o moim dziadku śp. 
Wojciechu Nowaczyku - powojennym sołtysie Lasku i wieloletnim społecz
niku organizacji rolniczych w Luboniu. Do Rady Miejskiej kandyduję jako 
niezależny, jednak w wielu punktach identyfikuję się z apolitycznymi 
ruchami na rzecz szeroko pojętej samorządności lokalnej. Zdecydowałem się 
na udział w wyborach, ponieważ uważam, że jest jeszcze wiele do zrobienia 
dla osiągnięcia normalności w Luboniu. Uważam, że zadaniem radnego jest 
ciągłe szukanie kompromisów pomiędzy różnymi racjami, a celem pod
stawowym jest dobro mieszkańców naszego miasta na dziś i jutro.

M a r e k  S c h m id t

O kręg  w y b o rc z y  nr 1 8
Głosują mieszkańcy ulic:
Dojazdowa, Sobieskiego od 20 do 142 i

od 31 do 127, Walki Młodych 
Obwód głosowania (miejsce glosowania) 
nr 5 Dom Kultury Rolnika, 
ul Sobieskiego 97, tel 130-072.

Zgłoszonych dwóch kandydatów.

Kazimierz Pohl
mgr inż. mechanik, lat 65, 
żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały ul Parkowa 3.
Przystępując do kandydowania, z przykrością patrzę 
na sytuację gazyfikacji Lasku 3 - rejonu. Przykrość 
polega na tym, że mieszkańcy tego regionu mogli mieć 
gaz przed zimą 91 r. Realizację tego przygotował śp. 
radny St. Osiecki, któremu w tych sprawach pomaga
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łem. Do wykonawstwa nie doszło, gdyż nie zgodziła się na to pewna część komitetu 
gazowego. Chociaż sprawy te w Lasku są znane, piszę o tym dlatego, żeby zamiast 
obietnic wykazać celowość dalszego działania, a jednocześnie przedstawić jak ciężko 
jest nieraz oczywiste sprawy przeprowadzić.

Przechodzę na pełną emeryturę i chciałbym jeszcze swój czas oraz doświadczenie 
wykorzystać przy załatwianiu dalszych działań dla rozwoju i estetyki naszego miasta.

Mamy w Luboniu prąd, gaz itd., ale brak jeszcze oczyszczalni ścieków. Luboń ma 
warunki do zrealizowania tej inwestycji. Problem do uzgodnienia, oczywiście w ten 
sposób, aby ona mogła powstać w krótkim okresie czasu i przy niezbyt dużym 
obciążeniu mieszkańców.

Kazimierz Pohl



Zofia Skok-Łukomska
sprzedawca (rencista), lat 59, 
zamężna.
Zamieszkała, ul.Dojazdowa 16

Popierana przez - Towarzystwo Miłośników Mia
sta Lubonia

Od wielu lat jestem społecznikiem. Swoje 
doświadczenie osobiste wiązałam z ludźmi po
trzebującymi pomocy. Od 1973 roku byłam

Zofia Mania
Pedagog (emeryt) lat 53, 
zamężna, 2 dzieci.
Zamieszkała, ul. 1 Maja 8.

Najbardziej interesują mnie problemy oświaty 
(z racji zawodu), kultury, zdrowia, ochrony 
środowiska i bezrobocia. Poza tym widzę rów
nież inne, trudne sprawy w naszym mieście, 
które wymagają rozwiązania np:

związana z Pol.Kom.Społ. w Poznaniu . W roku 1983 zamieszkałam 
w Luboniu i koledzy z osiedlówki zaraz mnie wdrożyli do pracy społecznej 
na rzecz Lubonia, w którym to działam do tej chwili. Jestem członkiem 
Fundacji Ludzi Dobrej Woli, w zarządzie PKPS, ławnikiem. Działam 
w Tow. Mił. Miasta Lubonia, w zespole charytatywnym oraz synodalnym. 
Widzę ludzi samotnych, wielodzietne rodziny, chorych i bez pracy. Jako 
kandydat nie mogę dużo obiecać, bo nie wszystkim założeniom można 
sprostać, lecz będę miała zawsze na uwadze te problemy, które są związane 
z dobrem mieszkańców i naszego miasta. Myślę, że nie zawiodę moich 
wyborców oddających na mnie głos.

Z o f i a  S k o k  - Ł u k o m s k a

- kanalizacja sanitarna,
- odpowiednie zagospodarowanie terenu przy przyszłej autostradzie 
(aktywizacja gospodarcza, która zapewni utworzenie nowych miejsc 
pracy),
- odpowiednie przygotowanie gminy na przejęcie szkolnictwa,
- rozwój kultury; bardziej masowy z dostosowaniem do potrzeb mieszkań
ców a szczególnie młodzieży (nie tylko dyskoteki)
Chciałabym, aby spełniły się także marzenia :
- kryta pływalnia (wzór - pływalnia w Lesznie)
- "Telefon zaufania” oraz gabinet terapeutyczny dla młodzieży i doros
łych.

Z o f i a  M a n ia

Glosują mieszkańy ulic: 1 -go Maja, Akacjowa, Grzybowa, Juranda, Kasztanowa, Łączna, Malinowa,

Okręg w yborczy  nr 19 Obwód wyborczy (miejsce glosowania) nr 5 - Dom Kultury Rolnika, ul. Sobieskiego 97, tel. 130-072,
Zgłoszonych trzech kandydatów.

Janusz Piotrowski
działalność gospodarcza, 
lat 36, żonaty, 2 dzieci. 
Zamieszkały, ul. Malinowa 5.

Jacek Marian Wojtyś
ślusarz, lat 41, 
żonaty, 3 dzieci. 
Zamieszkały, ul.Łączna 4 / 9
Popierany przez - Towarzystwo Miłośników 
Miasta Lubonia

Uważam, że nasze Miasto Luboń ma olbrzymie atuty gospodarcze to 
jest:
1 - duża ilość zakładów wytwórczych i usługowych,
2 - trasa przyszłej autostrady przebiegać będzie przez Luboń (należy to 
wykorzystać),
3 - odległość od Centrum Targowego wynosi 10 km, jest to kolejny atut 
naszego miasta.
Mój program chciałbym przedstawić bardzo krótko to jest :
Zwiększyć dochody miasta poprżez ożywienie gospodarcze oparte na 
szczegółowej analizie możliwości naszego budżetu. W naszym mieście 
można wiele zrobić, ale na wszystko są potrzebne pieniądze, dlatego też 
przyszła Rada powinna zająć się od początku szczegółową analizą 
możliwości zwiększenia naszego budżetu. J a n u s z  P io t r o w s k i

Zostając radnym, nie będę szczędził sił, aby mieszkańcom żyło się 
godnie i nie mieli powodu do narzekania, na nowo wybrane władze miasta 
i radnych. Pracę społeczną rozpocząłem parę lat temu, praca ta nie jest mi 
obca, a doświadczenia te przeniosę i wykorzystam, zostając radnym. 
Jestem jednym z założycieli w naszym mieście "Towarzystwa Miłośników 
Miasta Lubonia” . Jeżeli zostanę wybrany radnym, będę pomagał pozyty
wnie rozwiązywać problemy, z którymi przyjdą mieszkańcy. Będę dążyć 
do tego, ażeby więcej uwagi poświęcić ludziom chorym, biednym, bardzo 
potrzebującym opieki i młodzieży. Zostając radnym, dążyć będę do tego, 
ażeby w Luboniu i o Luboniu mówiło się dobrze.

J a c e k  M a r ia n  W o j ty ś

O krę g  w y b o rc z y  nr 2 0
Glosują mieszkańcy ulic: Zabikowska od 46 do 52 /  bloki. , 66, 70, 74, 76, 82, 84, 86 i od 39 do 65.
Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 6 - Świetlica Spółdzielni Mieszkaniowej w Luboniu, ul. Zabikowska 62, 

tel. 130-945. , ,
^głoszonych dwóch kandydatów.

Andrzej Machciński
pracownik służby technicznej 
zabezpieczenia ruchu zakładu, 
lat 64, żonaty, 2 dzieci.
Zam. ul.Żabikowska 5 0 / 32.

Popierany przez - Spółdzielnię Mieszkaniową ”Lubo- 
nianka”

Będę popierać zagwarantowanie własności prywat
nej, działania na rzecz ochrony środowiska, chronienie 
polskiego rynku i towarów, forsowanie eksportu pol-

OKRĘG

WYBORCZY

Zbigniew Popow
lekarz medycyny, lat 43, 
żonaty, 2 dzieci.
Zam. ul.Żabikowska 48 /40

OKRĘG

WYBORCZY

skich wyrobów i przetworów, rozwój ekologicznego rolnictwa oraz zalesiania 
nieużytków. W okresie bezrobocia należy realizować roboty publiczne. O nauce 
światopoglądu powinni decydować rodzice.
Zdecydowanie sprzeciwiam się : rabunkowej gospodarce środowiska, nicregulowa- 
niu zagadnień rentowych, dyktaturze cenowej za monopolistyczne dostarczanie 
energii cieplnej i elektryczej, pracy ”na czarno” bez odprowadzania podatków. 
Popieram i będę starał się realizować program Spółdzielni Mieszkaniowej ”Lubo- 
nianka”. Rozwój w m.Luboniu turystyki, sportu w szkołach oraz rozwój placówek 
kultury z dostępnością książki oraz wieczorów kulturalnych. W miarę możliwości 
(przebudowy) dostosowanie ulic dla niepełnosprawnych. Chcę nieść pomoc tym 
ludziom.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę - Tobie i Miastu
Jako radny chcę być rzecznikiem spraw wszystkich swoich wyborców. 

Poza tym chcę zająć się problemami ochrony zdrowia, opieki społecznej 
oraz ochrony środowiska naturalnego, a przede wszystkim ludźmi niepeł
nosprawnymi , chorymi przewlekle, a zwłaszcza z chorobą nowotworową 
oraz ich rodzinami. Chcę utworzyć w Luboniu ośrodek hospicyjny, 
w którym pracowaliby wolontariusze. W problemie ochrony środowiska 
- nowe wysypisko śmieci, budowa kanalizacji i wodociągów, zanieczysz
czenia powietrza atmosferycznego, wód gruntowych.

Zbigniew Popow
Andrzej Machciński



O k r ę g  w y b o r c z y  n r  2 1
Głosują mieszkańcy ulic: 22 Lipca. 
Mickiewicza, Zabikowska /  bloki od 
54 do 60

Obwód głosowania (miejsce glosowania) nr 
6 - Świetlica Spółdzielni Mieszkaniowej w Lubo
niu, ul Zabikowska 62. tel 130-945

Zgłoszonych dwóch kandydatów.

W łodzim ierz Sm ogur,
dyr. Zespołu Ekonomiczno 
Administracyjnego Szkół 
w Luboniu, lat 54, żonaty 
Zamieszkały, ul.Żabikowska

W Luboniu mieszkam i pracuję od najmłod
szych lat. Stąd też znane mi są różnorodne 
problemy, które napotyka miasto. Jako praco
wnik oświaty szczególnie jestem wyczulony na

problematykę szkół i przedszkoli, a ściślej na ciągłą poprawę warunków 
nauczania. Jeżeli zdobędę zaufanie moich wyborców i zostanę wybrany do 
Rady Miejskiej, to chciałbym się zająć następującymi tematami :

- Budowa sali gimnastycznej SP nr2.
- Rozbudowa SP nrl bądź budowa nowej szkoły.
- Zmniejszenie uciążliwości składowiska odpadów stałych i wylewiska 

nieczystości płynnych.
- Utwardzenie ulic i budowa chodników. W ło d z im ie r z  S m o g u r

OKRĘG
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6 0 / 34.

O k r p n  \ A / \ / h n r r 7 \ /  n r  9 ?  Obwód głosowania (miejsce głosowania) m 
W K i ę y  w y o o r L Z y  n r  6 Swi0|jica Spółdzielni Mieszkaniowej w Lu-
Głosują mieszkańcy ulic: Świercze- *)0nm- u*- Zabikowska 62. tel 130 945 
wska, Zabikowska od 62H do 62K Zgłoszonych trzech kandydatów.

Andrzej M izerka, technik drogowy, lat 44, zamieszkały, ul. Szkolna 41, 
okręg wyborczy 23. Kandydat nie skorzystał z propozycji zamieszczenia 
swojej wizytówki w "Wieściach Lubońskich” .

Józef Neubauer,
planista regionalny, kartograf, 
la t 58 , żona ty  3 dzieci.
Zamieszkały, 
ul. Żabikowska 62K/ 17

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu

Ukończyłem studia z zakresu kartografii 
i planowania regionalnego. Od lat pracuję 

w Centralnym Urzędzie Planowania - Biurze Planowania Regionalnego 
w Poznaniu, zajmując się rozwojem Wielkopolski. W tej kadencji Rady 
Miejskiej Lubonia przewodniczyłem Komisji Zagospodarowania Prze
strzennego, Infrastruktury Technicznej i Budownictwa, zajmującej się 
większością problemów i inwestycji miasta. Mimo że w wielu dziedzinach 
Luboń może odnotować postępy, to szczególnie sobie cenię wzrost 
poziomu gazyfikacji, zwodociągowania i skanalizowania miasta i poprawę 
warunków nauki w szkołach nr 2 i 3. Należy kontynuować te działania na 
rzecz rozwoju, m.in., aby Szkoła nr2 otrzymała salę gimnastyczną. Byłem 
też delegatem Lubonia do Sejmiku Wojewódzkiego, gdzie kierowałem 
Komisją Rozwoju Regionalnego. J ó z e f  N e u b a u e r

K rzysztof Kam iński, mechanik, lat 34. Zamieszkały, ul. 22 Lipca 11, 
okręg wyborczy nr 21, Kandydat nie skorzystał z propozycji zamieszczenia 
swojej wizytówki w "Wieściach Lubońskich” .

O k r ę g  w y b o r c z y  n r  2 2  Obwód głosowania ( idiujscu glosowania) m
6 Świetlica Spółdzielni Mieszkaniowej w Lubo 

Głosują mieszkańcy ulicy: Zabiko- mu ul Zabikowska 62 tul 130-945 
wska od 62A do 62G Zgłoszony jeden kandydat.

Stefan Wiatr,
inżynier-elektryk, lat 65, 
żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały ul. Żabikowska 
6 2 / D /  29.

Popierany przez - Spółdzielnię Mieszkaniową ”Lu- 
bonianka”

W Luboniu zamieszkuję od grudnia 1963 r. - w blo
ku mieszkalnym wybudowanym jako drugi z kolei 
przez Spółdzielnię Mieszkaniową "LUBONIANKA”

OKRĘG
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i dlatego zgłosiłem swoją kandydaturę do wyborów o mandat do Rady Miejskiej 
Lubonia z ugrupowania Spółdzielnia Mieszkaniowa "LUBONIANKA” . Z zawodu 
jestem inżynierem- elektrykiem o specjalności telekomunikacja i całe swoje zawodo
we życie poświęciłem rozwojowi telekomunikacji w Wielkopolsce - i nie tylko. 
Pracowałem w Wielkopolskich Zakładach Teleeletronicznych "TELETRA” , skąd 
odszedłem w 1991 roku na emeryturę.

Swój program wyborczy utożsamiam z programem ugrupowania Spółdzielnia 
Mieszkaniowa "LUBONIANKA” , chociaż - gdy zostanę wybrany do Rady 
Miejskiej - chciałbym przede wszystkim przyczyniać się do dalszego dbania o czystość 
i porządek w Luboniu, jak również zapewnienia młodym mieszkańcom miasta, 
sposobów godnego spędzania wolnego czasu. Oczywiście kandydując na radnego ze 
Spółdzielni Mieszkaniowej, chcę po wybraniu mnie, reprezentować interesy miesz
kańców mojego okręgu, przez m.in. kontynuację starań o przejęcie kotłowni 
ogrzewającej osiedle, a także realizację budowy garaży dla mieszkańców osiedla.

Stefan Wiatr

Ryszard Pawłowski,
inżynier budownictwa, lat 47, 
żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały, 
ul. gen.Sikorskiego 3 1 / 7.

Popierany przez - Spółdzielnię Miesz
kaniową ”Lubonianka”.

Wieloletni kontakt z Radą i Zarzą
dem Miasta Lubonia oraz pięć lat pracy

w Radzie Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej "Lubonianka” 
pozwoliły mi poznać zakres problemów, z jakimi mają do 
czynienia na co dzień mieszkańcy Lubonia a członkowie SM 
- "Lubonianka” w szczególności. Problematyka spraw do załat
wienia została ujęta w programie ugrupowania, z którego kan
dyduję, tj. w programie SM - "Lubonianka” . Wiem, że często od 
wystąpienia dolegliwości w życiu codziennym do ich usunięcia 
upływa dużo czasu. Uważam,że czas ten należy skrócić i dążyć do 
tego, by ludziom żyło się lepiej, bezpieczniej i dostatnio.

R y s z a r d  P a w ło w s k i

OKRĘG
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Okręg wyborczy nr 24
Głosują mieszkańcy ulic: Kilińskiego, Kościuszki od 1 do 39, i od 2 do 40, Słowackiego. Skóiy.
Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 6 - Świetlica Spółdzielni Mieszkaniowej w Luboniu, ul Zabikowska 62. 
tel. 130-945.

Zgłoszonych dwóch kandydatów.

Włodzimierz Kaczmarek,
ekonomista, lat 50, 
żonaty, 1 dziecko.
Zamieszkały ul.Morelowa 3.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu

Doktor ekonomii, do 1990 r. pracownik 
Akademii Ekonomicznej. W latach 1990 - 1994 
radny i burmistrz Lubonia, 

aga dalszego prowadzenia inwestycji w dziedzinie 
dokończenia gazyfikacji i wodociągowania oraz kontynuowania budowy 
kanalizacji sanitarnej.

- Szybkiego rozwiązania wymaga sprawa składowania lub utylizacji 
odpadów stałych, rozwijanie ich segregacji.

- Miasto powinno uczestniczyć w rozwijaniu bazy szkolnej.
- Sprawny system pomocy społecznej powinien trafiać do najbardziej 

potrzebujących lecz właściwe wykorzystanie pomocy powinno być kont
rolowane.

- Konieczne jest informowanie mieszkańców o prowadzonych działa
niach w mieście dla poznania ich opinii oraz współuczestnictwa w wyborze 
kierunków i wsparcia działań. W ło d z im ie r z  K a c z m a r e k

OKRĘG
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Eugeniusz Zieliński,
emeryt - ubezpieczeniowiec, 
lat 69, żonaty, 1 dziecko.
Zamieszkały, ul. Kościuszki 26.

Osobista rekomendacja jest sprawą najtrudniejszą, 
gdyż każde zdanie może być przyjęte jako "samo
chwała” bez pokrycia. Wyrażając chęć kandydowania 
w nadchodzących wyborach, chciałbym jednak udo
wodnić, mimo przeżytych lat, iż można jeszcze, przy 
pomocy współmieszkańców dużo wnieść dobra dla 

naszego miasta i jego obywateli. Wiele spraw, które pozostały po naszych poprze
dnikach, mobilizuje mnie do włączenia się do częściowego chociaż upiększenia 
Lubonia. - Bardzo naglącą sprawą jest budowa kanalizacji sanitarnej, gdyż 
opróżnianie szamb jest sprawą, która bardzo ciąży na budżecie domowym, 
szczególnie dla rodzin mieszkających przy ulicach nisko położonych - gdzie następuje 
zalanie szamba wodą podskórną. Sprawa utwardzenia ulic jest również niebagatelna, 
lecz kredyty, które są i długo jeszcze będą niewystarczające na realizację zamierzeń. 
W/ g mnie trzeba wybrać zagadnienie najważniejsze i po jego zrealizowaniu 
przystąpić do następnego, ażeby widać było efekty naszych prac. Powyższe plany są 
dla mnie uzależnione od wyników wyborów w dniu 19.06.94.

Eugeniusz Z ie liń sk i

OKRĘG

WYBORCZY



Okręg w yborczy  nr 25
Glosują mieszkańcy ulic: Osiedlowa, Paderewskiego, Południowa, Powstańców Wlkp. od 39 do 79 i od 42 do 46 
Obwód glosowania (miejsce glosowania) nr 6 - Świetlica Spółdzielni Mieszkaniowej w Luboniu, ul. Zabikowska 62, 

tel. 130 945.
Zgłoszonych trzech kandydatów.

Grzegorz Gabler
mistrz instal.wod.kan.gaz. 
lat 34, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały 
ul.Sikorskiego 39/14
Popierany przez - Spółdzielnię Mieszkaniową 
”Lubonianka”

Od urodzenia jestem mieszkańcem Lubonia. 
W latach 1960 - 84 mieszkałem w Luboniu 
1 przy ul. Okrzei. Po otrzymaniu mieszkania

OKRĘG

WYBORCZY

w 1985 r. zostałem członkiem S.M. Znam problemy mieszkańców 
domków jednorodzinnych jak również mieszkańców S.M. W zbliżającej 
się nowej kadencji Rady Miejskiej Lubonia chciałbym czynnie uczest
niczyć w dalszym rozwoju miasta. Pragnę dążyć do racjonalnego wykorzy
stania budżetu, aby w miarę możliwości zaspokoić niezbędne potrzeby 
wszystkich mieszkańców Lubonia. Nigdy nie należałem do żadnej partii 
politycznej. Wszystkich wyborców z okręgu 25 zapraszam 19 czerwca na 
wybory do Rady Miejskiej Lubonia.

G r z e g o r z  G a b le r

Okręg wyborczy nr 26. Zgłoszonych dwóch kandydatów.
Głosują mieszkańy ulicy: Armn Poznań od 39 do 131 i od 58 do 78.
Obwód głosowania (miejsce glosowania) nr 7 Osiod..•< Kultury w Luboniu, u! Atm 
Poznań 51A lei. 130 581

Bogdan Jędrzejewski, nauczyciel, lat 50, zamieszkały, ul. 
Osiedlowa 4 /  2. Okręg wyborczy nr 25.
Kandydat nie skorzystał z propozycji zamieszczenia 
swojej wizytówki w "Wieściach Lubońskich” .

Krzysztof Moliński
adiunkt (doktor matematyki), 
lat 43, żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały, 
ul. Powstańców Wlkp. 2a.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę - Tobie i Miastu
Zawodowo pracuję na stanowisku adiunkta w Katedrze 

Metod Matematycznych i Statystycznych Akademii Rolniczej 
w Poznaniu. Mam za sobą ponad pięć lat społecznej działalności 
samorządowej, na początku której zakładałem Samorządowy

Komitet Obywatelski. Następnie w pierwszej wybranej w 1990 r. Radzie Miejskiej Lubonia 
pełniłem funkcję przewodniczącego. O zakresie prowadzonych prac i niektórych dokonaniach 
Rady, którą kierowałem, możecie - drodzy Wyborcy - zapoznać się we wkładce załączonej dc 
"Wieści Lubońskich” , pod tytułem "DZIAŁANIA 1 DOKONANIA PIERWSZEGO SAMO
RZĄDU MIASTA LUBINIA - 1990-94” .
Kandyduję ponownie, gdyż uważam, że zapoczątkowane zmiany systemowe w kształtowaniu 
samorządności gmin nie są zakończone w sposób dla mnie zadawalający. Jednym z pilnych 
zagadnień jest wypracowanie klarownych relacji pomiędzy miastem a Spółdzielnią Mieszkaniową, 
która stanowi trzecią część Lubonia. Krzysztof Mot^trt
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Stanisław Gensler
sam.stan.pracy d /  s p /  poż, 
lat 43, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały ul. Armii 
Poznań 45.

Urodziłem się w 1950 r, w Lasku. Od 1957 r. 
mieszkam w Luboniu przy ul.Armii Poznań 45, 
Żonaty, 2 córki - 16 i 13 lat. Pracuję w WPPZ SA 
Luboń jako samodzielny pracownik d / s p / poż. Od 
1983 r. przewodniczący Niezależnego Samorządnego
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Dariusz Listkiewicz
inż.elektryk, lat 36, żonaty,
2 dzieci.
Zamieszkały ul. gen.Sikors- 
kiego 13/ 46
Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu

Od roku 1985 pracuję w Wielkopolskim 
Przedsiębiorstwie Przemysłu Ziemniaczanego 
w Luboniu i zajmuję się sprawami ochrony
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Związku Zawodowego Pracowników WPPZ S.A. Luboń. Kandydat niezależny
- opowiadam się za odpolitycznieniem Rady Miejskiej.
Program wyborczy :
1. Wyrównanie dysproporcji w warunkach życia mieszkańców w różnych rejonach 
Lubonia
2. Poprawa estetyki terenów przyległych do głównych szlaków komunikacyjnych
tj:
- linii kolejowej PKP,
- ul. Armii Poznań,
- ul.Żabikowskiej- Sobieskiego, stanowiących dzisiaj niechlubną

wizytówkę Lubonia. S tan is ła w  G ensler

środowiska. Z uwagi na charakter mojej pracy jestem zainteresowany 
stanem ochrony środowiska w mieście. W nadchodzącej kadencji Rady 
Miejskiej chciałbym przede wszystkim zająć się sprawą polepszenia 
warunków życia mieszkańców ulicy sąsiadującej z największymi za
kładami przemysłowymi miasta, poprzez zmniejszenie ich uciążliwości. 
Ulica'Armii Poznań jest jedną z głównych arterii komunikacyjnych miasta 
i stanowi jego "wizytówkę” dla osób przejeżdżających przez Luboń trasą 
Poznań - Puszczykowo. Z tego względu ważną sprawą jest poprawienie 
estetyki ulicy oraz zapewnienie bezkolizyjnego przejazdu.

D a r iu s z  L i s tk ie w ic z

O kręg  w y b o rc z y  nr 2 7
Głosują mieszkańcy ulic:
Leśna, Łąkowa, Piaskowa. Podgórna od 1do 15 i od 2 do 24. Ratajczaka. Rutkowskiego, 

Spokojna, Wawrzyniaka.

TomaSZ Pawłowski mgr kulturoznawstwa, lat 28.
Zam. ul. C. Ratajskiego 1 /  2. Okręg wyborczy nr 27.
Kandydat nie skorzystał z propozycji zamieszczenia swojej wizytówki 
w "Wieściach Lubońskich” .

Michał Nowacki
technik budowlany, lat 47, 
żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały ul. Mordowa 4
Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę 
- Tobie i Miastu

Pragnę występować i popierać wszelkie inic
jatywy w celu uzyskania pełnej samorządności 
miasta Lubonia. Poza tym jest wiele problemów

otwartych, do zrealizowania, takich jak: ułożenie wodociągów, gazo
ciągów, nawierzchni ulic, chodników, przejęcie szkolnictwa przez gminy, 
budowa kanalizacji itp. Ważną pozycją do załatwienia jest porządek 
w mieście, jak również na posesjach indywidualnych mieszkańców. Jest 
moją ambicją mieć na uwadze rodziny, które są w trudnej sytuacji 
życiowej, szczególnie w okręgu, z którego kandyduję. Myślę, żc moje 
doświadczenia w zarządzaniu firmą jak również doświadczenia z różnych 
prac w samorządach rzemiosła wykorzystam dla dobra mieszkańców 
Lubonia.

OKRĘG

WYBORCZY

Tadeusz Podbylski
ślusarz, lat 47, żonaty, 2 dzieci.
Zamieszkały
ul. Ratajczaka 13 a.

OKRĘG

WYBORCZY

W przyszłej Radzie Miejskiej chciałbym położyć większy nacisk na 
rozbudowę sieci kanalizacyjnej, polepszenie stanu ulic, ochronę środo
wiska, rozwiązać problemy z usytuowaniem przyszłego wysypiska 
śmieci i rozbudową oczyszczalni.

Tadeusz Podbylski

M ic h a ł  N o w a c k i



Głosują mieszkańcy ulic:
n i  i n n  Chudzickiego, Dolna. Dworcowa, Kolonia PZNF, Mazurka, Ratajskiego, Stawna, Wodna.
U K r ę g  w y o o r c z y  n r  z e  Obwód głosowania (miejsce głosowania) nr 7 - Ośrodek Kultury w Luboniu, ul. Armii Poznań 51 A. tel. 130-581.

Zgłoszonych trzech kandydatów.

Grzegorz Paczyński,
technik energetyk, lat 38, 
żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały ul. Jana Mazurka 3.

Popierany przez - Samorządną Wielkopolskę - To
bie i Miastu

Pozwolę sobie przypomnieć o problemach, jakimi 
się zajmowałem w ciągu ostatnich 4 lat, będąc radnym 
i członkiem Zarządu Miasta. Zakres moich obowiąz

ków obejmował sferę gospodarki komunalnej i ochrony środowiska. Uważam, że 
największym osiągnięciem władz i mieszkańców miasta jest wykreowanie nowej 
formy gosp. odpadami stałymi. Osiągnięciem jest rekonstrukcja wielu terenów 
zielonych, Potoku Junikowskiego, starorzecza Warty, których ongiś pozaklasowe 
wody są dziś na pograniczu II i III klasy czystości. Uważam, że należy kontynuować 
działania na rzecz ochrony środowiska, bowiem jest to baza dla życia nie tylko 
człowieka. Ostatnie cztery lata to zmiany na naszych ulicach, nowe chodniki, 
nawierzchnie, dbałość o czystość i estetykę, to także uzupełnienie do 100 % wyposa
żenia w wodę, gaz, a do końca tego roku w telefon. Przed Luboniem stoi ogromna 
szansa rozwoju gospodarczego, związana z budową autostrady A 2, którą należy 
bezwzględnie wykorzystać poprzez poszukiwanie inwestorów krajowych i zagranicz- 
bnych oraz współdziałanie z miejscowymi przedsiębiorstwami. Tworzenie warunków 
dla powstawania nowych miejsc pracy, to pieniądze dla mieszkańców i miasta, 
pieniądze, których starczyło na tak wiele w ciągu ostatnich czterech lat i których na 
tak wiele zabrakło. Rada następnej kadencji powinna być nie tylko kontynuatorką 
działań poprzedniej, ale również inspiratorem przemian gospodarczych.

Grzegorz Paczyński.

Andrzej Sobiło,
inż. rolnik, lat 38, 
żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały ul. Ratajczaka 7.

Reprezentuję tę część Lubonia, gdzie ochrona 
środowiska należy do najważniejszych problemów 
mieszkańców. Dlatego walka o zieleń, o czyste niebo, 
czyste "Kocie Doły” i Wartę będzie moim głównym 
zadaniem, jakie sobie stawiam, jako przyszły radny. 
Każdego z nas boli stan naszych ulic. Nie chcę 

obiecywać, że w ciągu czterech lat radykalnie ulegnie to poprawie, ale dołożę 
wszelkich starań i wysiłku, aby tę sytuację zmienić. Mój wysiłek skieruję na 
dokończenie prac związanych z doprowadzeniem mieszkańcom wody miejskiej, gazu 
a w dalszej perspektywie kanalizacji. Zabiegałem i w dalszym ciągu zabiegać będę
0 to, aby w naszym rejonie nie powstało wysypisko lub spalarnia śmieci. Znając 
problem wychowania dzieci, chciałbym, aby swój wolny czas mogły spokojnie
1 bezpiecznie spędzać na placach zabaw, których właśnie tu brakuje. Wierzę, że mój 
okręg wyborczy wreszcie stanie się tą częścią Lubonia, za którą nie będziemy się 
wstydzić. Będąc reprezentantem Państwa w Radzie Miejskiej będę zabiegał o to, aby 
gospodarność, uczciwość i sprawiedliwość w naszym mieście nie byty tylko hasłami.

Andrzej Sobilo

Antoni Przybylski,
prototypiarz, lat 60, 
żonaty, 3 dzieci.
Zamieszkały ul.Dworcowa 24.

Popierany przez - Towarzystwo Miłośników 
Miasta Lubonia

O ile wybrany zostanę do przyszłego samo
rządu, będę bronić postulatów mieszkańców 
i prezentować ich wnioski na forum sesyjnym. 

Zależy mi na tym, aby móc wypowiadać się w sprawach rzeczowych 
wszystkich ludzi pokrzywdzonych w środowisku, aby byli słyszani i zro
zumiani. Dążyć będę również do tego, aby w środowisku, w którym 
zamieszkuję było bezpiecznie i ekologicznie czysto. Interesują mnie sprawy 
gospodarcze środowiska i możliwości jego rozwoju oraz usuwanie wszyst
kich problemów do tej pory zaniedbanych i pomijanych a przynoszących 
mieszkańcom miasta znaczne dokuczliwości. Jestem przekonany o tym, że 
jest wiele spraw do zrobienia, aby wszystkim żyło się lepiej i w pełnym 
zadowoleniu. Czynić będę starania, aby swoimi przemyśleniami przy
czynić się do zmniejszenia ilości bezrobotnych w naszym mieście przez 
postulowanie do powołania specjalnego biura pracy, które by prowadziło 
rejestr wolnych miejsc pracy w poszczególnych warsztatach rzemieśl
niczych, zakładach produkcyjnych oraz innych gałęziach przemysłu 
i handlu w celu ułatwienia poszukującym pracy.

A n to n i  P r z y b y l s k i

P R O G R A M Y  W Y B O R C ZE
UGRUPOWAŃ WYSTAWIAJĄCYCH KANDYDATÓW 

DO RADY MIEJSKIEJ LUBONIA

Przewidzieliśmy także miejsce dla programów wyborczych partii, 
organizacji i ugrupowań wyborczych wystawiających kandydatów na 
radnych. Podobnie jak w przypadku "wizytówki kandydata” określiliśmy 
ilość miejsca podobną dla wszystkich ugrupowań, a programy pub
likujemy w kolejności alfabetycznej.

Z naszej propozycji skorzystały wszystkie cztery ugrupowania, które 
swoich przedstawicieli chciałyby widzieć w Radzie Miejskiej. Najwięcej, 
bo 19 kandydatów wystawiła "Samorządna Wielkopolska - Tobie i Mias
tu” . Następnie "Spółdzielnia Mieszkaniowa - Lubonianka”- 8 kan
dydatów, "Towarzystwo Miłośników Miasta Lubonia 3 osoby i Luboński 
Klub Sportowy - 2.

Jak widać partie polityczne z tzw. "wielkiej polityki” nie zaistniały i tym 
razem w walce o władzę w Luboniu.

PRO GRAM  W Y B O R C Z Y  LU B O Ń SK IE G O  KLU BU  SPO R TO W EG O

A Ta posiedzeniu w dniu 15.05.br. Zarząd Lubońskiego K Spostanowił wytypować ze swego grona kandydatów na 
1 V radnych do Rady Miejskiej Lubonia.

Kandydaci Lubońskiego Klubu Sportowego to: Jan Kaczmarek, lat 47 /  okręg nr 6 / i Jacek Włodarczak, lat 43 
/  okręg nr 3 / .

Luboński Klub Sportowy jest najaktywniejszą organizacją sportową na terenie naszego miasta.
Jeżeli do niektórych z Państwa nie przemawiają wyniki pierwszej drużyny, która w przeciągu trzech ostatnich lat 

awansowała ze strefy spadkowej "A"- klasy do czołówki III ligi, to przynajmniej powinniście -Drodzy Wyborcy- 
dostrzec wynikający z tego faktu szeroki zakres pracy z młodzieżą. Bezsporne jest przecież, że z jednej wątlej drużyny 
juniorów rozwinęliśmy się do czterech drużyn biorących udział w rozgrywkach i startujących we wszystkich

kategoriach wiekowych. Dziś skupiamy około 150 młodych ludzi aktywnie uprawiających sport i spotykających się nie tylko na treningach 
i zawodach. Tak więc dajemy lubońskiej młodzieży ciekawą formę spędzania wolnego czasu z pożytkiem dla siebie i naszego miasta.

Uważamy również, że doświadczenia zawodowe przedstawicieli LKS-u w Radzie Miejskiej pozwolą im w naszym wspólnym imieniu 
nadzorować racjonalne gospodarowanie finansami Lubonia i dbać o rozwój tężyzny fizycznej w naszym mieście.

Wszyscy wiemy, że pieniędzy w budżecie miejskim nie ma za wiele, a do zrobienia jest jeszcze bardzo dużo. Są przecież ambitne plany 
budowy sali gimnastycznej dla Szkoły Podstawowej nr 2, budowa oczyszczalni ścieków, nowego ”Centrum Miasta", oraz kontynuacja 
robót już rozpoczętych. Dlatego poczynaniami przyszłych radnych powinno kierować poczucie gospodarności i racjonalizm myślenia.

Z ramienia klubu podpisał: 
Prezes Stanisław Butka.



PROGRAM WYBORCZY - SAMORZĄDNA WIELKOPOLSKA - TOBIE I MIASTU

T  J g r u p o w a n ie  W y b o r c z e  ”S a m o r z ą d n a  W ie lk o p o ls k a  - T o b ie  i  M i a s t u ’’ s k u p ia  k a n d y d a tó w  n a  ra d n y c h  
z a in te r e s o w a n y c h  d a ls z y m , d y n a m ic z n y m  r o z w o je m  in fr a s t r u k tu r y  te c h n ic z n e j  i  s p o łe c z n e j  w  n a s z y m  

m ie śc ie . U g r u p o w a n ie  z o s ta ło  u tw o r z o n e  p r z e z  c z ę ś ć  r a d n y c h  o s ta tn ie j  k a d e n c j i  o r a z  n o w y c h  k a n d y d a tó w ,  
k tó r y c h  łą c z y  w s p ó ln y  p r o g r a m  w y b o r c z y . P r a g n ie m y  z w r ó c ić  u w a g ę  S z a n o w n y c h  W y b o r c ó w  n a  n a s tę p u ją c e  
e le m e n ty  n a s z e g o  p r o g r a m u  :

1. R o z s z e r z a n ie  z a k r e s u  s a m o r z ą d n o ś c i  lo k a ln e j  u w a ż a m y  z a  w a r u n e k  ro z w ija n ia  i  w y k o r z y s ta n ia  p o te n c ja łu  
n a s z e g o  m ia s ta .  W y m a g a  to  z w ię k s z a n ia  k o m p e te n c j i  w ła d z  s a m o r z ą d o w y c h  o r a z  s tw o r z e n ia  s y s te m u  
f in a n s o w e g o  za p e w n ia ją c e g o  d o s ta te c z n ie  w y s o k ie  d o c h o d y  b u d ż e tó w  lo k a ln y c h .

2. Z a  p o d s ta w o w y  o b o w ią z e k  w ła d z  s a m o r z ą d o w y c h  u z n a je m y  ra c jo n a ln e  g o s p o d a r o w a n ie  p o s ia d a n y m i  
ś r o d k a m i  f i n a n s o w y m i  i  m a ją tk ie m .  W y m a g a  to  k ie r o w a n ia  s ię  in te r e s e m  c a łe j  s p o łe c z n o ś c i  m ia s ta  
i  p r z e c iw s ta w ia n ia  s ię  p a r t y k u la r n y m  in te r e s o m  in d y w id u a ln y m  i g r u p o w y m  o r a z  p o s z u k iw a n ia  n o w o c z e s n y c h  
i  e k o n o m ic z n y c h  r o z w ią z a ń  fu n k c jo n o w a n ia  m ia s ta .

3 . Z a  n a jp iln ie js z e  w  m ie ś c ie  u z n a je m y  z a k o ń c z e n ie  w o d o c ią g o w a n ia  i  g a z y f ik a c j i  o r a z  in te n s y w n y  r o z w ó j  k a n a liz a c j i .  Z n a c z ą c ą  u w a g ę  p o ś w ię c ić  n a le ż y  
b u d o w ie  i  u tr z y m a n iu  u lic  o r a z  c h o d n ik ó w .

4 . S z c z e g ó ln e  z n a c z e n ie  p r z y p i s u je m y  r o z w ią z a n iu  p r o b le m u  g o s p o d a r k i  o d p a d a m i k o m u n a ln y m i  w  n a s z y m  m ie śc ie . W o b e c  za p e łn ie n ia  s ię  m ie js k ie g o  
s k ła d o w is k a ,  k o n ie c z n e  j e s t  z n a le z ie n ie  n o w o c z e s n e g o  i  b e z p ie c z n e g o  r o z w ią z a n ia  te g o  za g a d n ie n ia . J e d n o c z e ś n ie  o p o w ia d a m y  s ię  z a  d a ls z y m  ro z w ija n ie m  
s y s te m u  s e g r e g a c j i  o d p a d ó w .

5 . Z a  k o n ie c z n e  u z n a je m y  s p r z y ja n ie  w ła d z  s a m o r z ą d o w y c h  lo k a ln e j  p r z e d s ię b io r c z o ś c i  i  g o s p o d a r c z e m u  r o z w o jo w i m ia s ta  j a k o  s p o s o b o w i w z r o s tu  
z a m o ż n o ś c i  m ie s z k a ń c ó w  i  p r z e c iw d z ia ła n ia  b e z r o b o c iu . R o z w ó j  g o s p o d a r k i  m ia s ta  n ie  m o ż e  j e d n a k  b y ć  w  k o n f l i k c ie  z  z a p e w n ie n ie m  w ła śc iw y c h  w a r u n k ó w  
z a m ie s z k a n ia  i  o c h r o n y  ś r o d o w is k a .

6 . R o z w ó j  in fr a s t r u k tu r y  k o m u n a ln e j ,  z g o d n ie  z  p la n a m i  z a g o s p o d a r o w a n ia  m ia s ta ,  lo k a l iz a c ja  z a k ła d ó w , u tr z y m a n ie  i  r o z w ó j  te r e n ó w  z ie lo n y c h  o r a z  
w z r o s t  ś w ia d o m o ś c i  e k o lo g ic z n e j  u z n a je m y  z a  p o d s ta w o w e  n a r z ę d z ia  p r z e c iw d z ia ła n ia  d e g r a d a c ji  ś r o d o w is k a  n a tu r a ln e g o .

7. Z a  w a ż n y  c e l  d z ia ła n ia  p r z y jm u je m y  d a ls z y  r o z w ó j  b a z y  s z k o ln ic tw a .  N a jp i ln ie js z y m i  z a d a n ia m i  w  ty m  z a k r e s ie  są :  b u d o w a  s a l i  g im n a s ty c z n e j  p r z y  
S z k o l e  P o d s ta w o w e j  N r  2  o r a z  p o d ję c ie  b u d o w y  n o w e j  s z k o ły .

8 . Z a  k o n ie c z n e  u z n a je m y  w sp ie ra n ie  z e  ś r o d k ó w  m ie js k ic h  o só b  p o tr z e b u ją c y c h  p o m o c y .  J e d n a k ż e  ś r o d k i  te  p o w in n y  t r a f ia ć  d o  r z e c z y w iś c ie  
w y m a g a ją c y c h  w sp a r c ia  i  b y ć  w y k o r z y s ty w a n e  z g o d n ie  z  p r z e z n a c z e n ie m .

9. P o d e jm o w a n e  d z ia ła n ia  p o w in n y  s p r z y ja ć  p o le p s z e n iu  w a r u n k ó w  ż y c ia  w  m ie ś c ie ,  w z r o s to w i  e s t e t y k i ,  p o r z ą d k u  i  b e z p ie c z e ń s tw a . Z a d a n ie m  w ła d z  
s a m o r z ą d o w y c h  j e s t  ró w n o c z e ś n ie  ta k ie  g o s p o d a r o w a n ie  ś r o d k a m i,  a b y  w y r ó w n y w a ć  is tn ie ją c e  w  ty m  z a k r e s ie  d y s p r o p o r c je .

W imieniu ugrupowania podpisali: 
Włodzimierz Kaczmarek i Krzysztof Moliński

PROGRAM WYBORCZY SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ "LUBONIANKA"

"INTEGRACJA MIESZKAŃCÓW MIASTA LUBONIA ORAZ UTOŻSAMIANIE SIĘ Z INTERESAMI WYBORCÓW."

I. Inwestycje:
kontynuacja rozpoczętych inwestycji w mieście
* dokończenie skrzyżowania Kościuszki - Żabikowska,
* kanalizacja sanitarna, gazyfikacja, wodociągi,
* budowa sali gimnastycznej przy SP nr 2.
II. Ekologia:
* wypracowanie systemu ochrony środowiska,
* lokalizacja i budowa składowiska odpadów stałych i płynnych oraz 

zmniejszenie uciążliwości już istniejącego,
* czystość miasta,
* tworzenie nowych terenów zielonych, utrzymanie już zagospodaro

wanych,
III. Sfera społeczna:
* utrzymanie przedszkoli publicznych,
* poprawa warunków nauczania w SP nr 1,
* popieranie i wspomaganie ciekawych inicjatyw kulturalno- -oświato

wych,
* współdziałanie instytucji kultury z organizacjami i towarzystwami 

w celu uczestnictwa mieszkańców w kulturze,
* wskazywanie instytucjom i organizacjom odpowiedzialnym za świa

dczenia socjalne ludzi potrzebujących pomocy nie objętej prawnymi 
ustawami,

* tworzenie materialnych i finansowych warunków życia sportowego, 
turystycznego i czynnego wypoczynku.

IV. Reprezentowanie żywotnych interesów mieszkańców osiedla ”Lubo- 
nianka” :

* regulacja prawna gruntów SM,
* rozbudowa osiedla o nowe bloki spółdzielcze w rejonie ul. g. 

Sikorskiego,
* zadbanie o rozwój inwestycyjny SM ”Lubonianka” w celu za

spokojenia potrzeb mieszkaniowych dla ponad 600 mieszkańców 
naszego miasta oczekujących na swoje ”M ”,

* kontynuacja starań o przejęcie lub udział we współzarządzaniu 
kotłownią osiedlową,

* budowa garaży,
* uregulowanie dawnego strumyka (obecnie ścieku) przepływającego 

przez osiedle,
* dopilnowanie na etapie projektowania a następnie wykonawstwa 

wyeliminowania ujemnych skutków sąsiedztwa planowanej auto
strady.

Z  ra m ie n ia  u g ru p o w a n ia  p o d p isa ł:  
R y s z a r d  O ls z e w s k i

PROGRAM WYBORCZY TOWARZYSTWA MIŁOŚNIKÓW MIASTA LUBONIA

T owarzystwo Miłośników Miasta Lubonia w Luboniu działające od 6 lat skupia oddanych swojemu środowisku długoletnich działaczy społecznych, 
którzy odwagą i pomysłami sprawdzili się w pracy naszego towarzystwa. W swoim programie działania wytyczyli hasło: ”Moje miasto, Moje życie, 

Moja przyszłość” . W tym haśle zawarta jest cała treść programowa towarzystwa. Każdemu z nas zależy, aby miasto, w którym zamieszkujemy było 
naszą małą ojczyzną, a więc wszystko, co dzieje się w tym mieście jest dla nas ważne, w szczególności jeśli chodzi o sprawy gospodarcze, społeczne, 
kulturalne, bezpieczeństwa mieszkańców i ekologiczne. Daliśmy temu niejednokrotnie wyraz, stawiając wnioski dotyczące zmniejszenia zanieczysz
czenia środowiska. Żyjemy w tym mieście, a więc nie są nam obce dokuczliwości nękające miejscowe społeczeństwo. Chcemy być ich rzecznikami. Za 
najważniejsze do rozwiązania uważamy sprawy społeczne i gospodarcze, nad którymi trzeba się zastanowić. Kandydaci sygnowani z Towarzystwa 
Miłośników Miasta Lubonia jako najważniejsze sprawy do rozwiązania uważają:

l.Pilna potrzeba rozwiązania spraw bezrobocia, które wcale się nie zmniejsza. W wyniku czego wzrasta przestępczość.
2 . Zagospodarowanie obiektów przynoszących ewidentne korzyści finansowe do budżetu miasta.
3. Dalszy rozwój sieci usługowej dla mieszkańców miasta i obiektów handlowych, w szczególności w tej dzielnicy, w której nasycenie jest bardzo 

minimalne.
4. Dokończenie rozpoczętych prac na odcinku sieci gazowej i wodociągowej.
5. Remonty dróg i budowa nowych w tych dzielnicach, w których zachodzi pilna potrzeba z uwagi na duży ruch kołowy w Luboniu.
6. Budowa chodników i kanalizacji ściekowej.
7. Zwiększenie ilości miejsc rekreacyjnych i kulturalnych dla dzieci i młodzieży.

Z  r a m ie n ia  u g ru p o w a n ia  p o d p is a ł:  
A n to n i  P r z y b y l s k i
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A N K I E T A
”Wieści Lubońskie” prezentują "WIZYTÓWKI KANDYDATÓW” i "PROGRA

MY WYBORCZE UGRUPOWAŃ”. Oprócz tego wszystkich kandydatów osobiście 
poprosiliśmy o wypełnienie dodatkowej ankiety, która została przygotowana przez 
"Wieści Lubońskie” i miała charakter informacyjny.

Celem, który nam przyświecał, była próba lepszego poznania sylwetek kandydatów 
i przedstawienia czytelnikom niektórych różnic w programach wyborczych przyszłych 
radnych, które nie zawsze mogą być dostrzeżone w osobistej prezentacji kandydata. Na ile 
nam się to udało, ocenicie Państwo sami. (Prosimy o listy) ....

Zdajemy sobie sprawę, że ankieta jest niedoskonałą próbą konfrontacji pomiędzy 
poszczególnymi kandydatami i ich poglądami. Wierzymy jednak, że przy niewielkiej ilości 
organizowanych przez samych zainteresowanych spotkań przedwyborczych z mieszkań
cami, choć w części pomożemy Państwu w podjęciu odpowiedniej dla dobra naszego 
miasta decyzji - na kogo głosować.

Przygotowaliśmy 16 pytań . Spośród odpowiedzi na nie wybraliśmy te, które naszym 
zdaniem najbardziej charakteryzują kandydatów.

Niektóre z publikowanych odpowiedzi, przedstawiają stosunek kandydata do sytuacji 
obecnej i zawierają jego stanowisko w tej sprawie, jako element realnej oceny. Inne 
odpowiedzi pozwalają zorientować się, jakimi sposobami przyszli radni pragną dalej 
kształtować samorząd i zmieniać sytuację w naszym mieście.

Ze względów technicznych przedstawiliśmy najważniejsze myśli w formie tabelarycznej 
i jedynie hasłowo, by móc objąć wszystkich 74 kandydatów.

Pytaniem, na które najmniej chętnie odpowiadali kandydaci, było:
Jakiej orientacji politycznej odpowiadają Pana (Pani) poglądy? oraz Jak ocenia Pan 

(Pani) działalność poszczególnych partii politycznych w kraju? Większość kandydatów 
nie udzieliła odpowiedzi na tak zadane pytanie, uważając, że samorząd nie może być 
polityczny. Czyżby?

Głównym zadaniem Rady jest przecież dokonywanie wyborów pomiędzy różnymi 
potrzebami np. Czy budujemy pływalnię czy szkołę? Czy kładziemy asfalt i gdzie, czy też 
należy sadzić więcej drzew? Czy dokładać do komunikacji więcej niż na opiekę społeczną? 
Czy sprzedać grunty miejskie i uzyskać jednorazowo więcej pieniędzy do budżetu, czy 
raczej liczyć na stały dochód z dzierżawy? Otóż odpowiedzi na takie pytania i dokonanie 
wyboru, ustawia pewną hierarchię potrzeb oraz decyduje o przyszłości i kierunkach
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rozwoju, i nazywa się polityką bez wzglę
du na to, na ile lubimy to słowo.

Z pewnością uzyskane w ankiecie od
powiedzi na inne pytania wykorzystamy 
przy okazji. (PPR)

P O Z N A J  S W O IC H  
REPREZENTANTÓW  
I WYBIERZ JEDNEGO
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Stanisław 
Brzeski 1

Zmiana struktury finansowej Dofinansowywanie Budżet Uległa
pogorszeniu

komunikacja, trochę czyściej Stan dróg i chodników, 
sytuacja finansowa 
społeczeństwa.

Sławimora 
Grek 1

Kandydatka nie skorzystała z ankiety

Leszek 
Duszyński 2

Zachowanie struktury wydatków i dochodów jak w br. Uległa
poprawie

Zagospodarowanie odpadów, 
dbałość o środowisko

Grzegorz 
Skrok 2

rozwój gospodarczy - - Uległa
poprawie

Komunikacja, gospodarka 
odpadami

Zasilanie energetyczne.

Mariusz 
Talarski 2

- Administrację Infrastrukturę
miasta

Uległa
poprawie

Zagospodarowanie i 
segregacja śmieci

Zbigniew 
Jankowski 3

Zmianę przepisów centralnych Translub Kanalizację i 
utwardzenie ulic

Jest podobna 
jak przed laty

Segregacja śmieci, 
dokończenie wcześniejszych 
inwestycji

Jacek
Wtodarczak 3

Gospodarność i zwiększenie 
podatków

- Młodzież i kulturę 
fizyczną

Jest podobna 
jak przed laty

Infrastruktura Nie wiem.

Antoni 
Goryniak 4

Oświatę Uległa
poprawie

Ekologia, lokalna prasa, handel Zbyt mało boisk, ogródków
jordanowskich,
placów do gier

Bronisław 
Podżerek 4

Zachowanie struktury wydatków i dochodów jak w br. Uległa
poprawie

Segregacja odpadów, 
gazyfikacja, warunki 
lokalowe w oświacie

Bezpieczeństwo mieszkańców, 
bezrobocie

Helena 
Wojcie
chowska 4

Ułatwienie prowadzenia 
działalności gospodarczej

Szkolnictwo Uległa
poprawie

Komunikacja miejska, 
segregacja i wywóz śmieci

Paweł
Andrzejczak 5

Kandydat nie skorzystał z ankiety.

Zdzisław 
Kujawa 5

Kandydat nie skorzystał z ankiety.
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Aleksander 
Matalewski 5

- - Kultura, oświata, 
drogi

Jest podobna 
jak przed laty

Handel Stan dróg.

Piotr
Nakonieczny 5

- Inwestycje Uległa
pogorszeniu

Nic Likwidacja zakładów - miejsc 
pracy

Jan
Kaczmarek 6

• - Inwestycje
miejskie

Uległa
poprawie

Stan ulic i chodników Nie dostrzeganie problemów 
sportu i rekreacji

Roman 
Kaczmarek 6

Administrację i 
komunikację

Uległa
poprawie

Telekomunikacja, gazyfikacja, 
czystość miasta, 
segregacja śmieci

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Marian 
Szymański 6

Promowanie działalności 
gospodarczej

konsumpcję do 
poziomu 
optymalnego 
(dot. oświaty, 
kultury i sportu)

Inwestycje i 
opiekę społeczną

Uległa
poprawie

Jerzy 
Kubacki 7

Inwestycje zagraniczne Uległa
poprawie

Estetyka i wygląd miasta, 
zaawansowana gazyfikacja, 
rozwój działalności 
gospodarczej

Bezpieczeństwo mieszkańców, 
(włamania, kradzieże)

Leszek 
Mylka 7

- Administrację i 
komunikację

- Uległa
poprawie

Telekomunikacja, gazyfikacja, 
segregacja śmieci, czystość

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Ryszard 
Olszewski 8

Administrację i 
komunikację

Uległa
poprawie

Czystość miasta, wyposa
żenia w infrastrukturę 
sieciową. Gospodarka 
odpadami.
Porządkowanie 
stosunków 
własnościowych. 
Kształtowanie terenów 
zielonych

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Tadeusz 
Warmuz 8

Sprzedaż gruntów 
skarbu państwa

Ochronę środowiska, 
nawierzchnię ulic

Uległa
poprawie

Odciążenie SP1, polepszenie 
warunków nauczania w SP2, 
czystość, nieznacznie zieleń

Stan dróg, smród 
przy wylewisku ścieków

Stanisław 
Malepszak 9

Popieranie podmiotów 
gospodarczych

Wydatki bieżące, Inwestycje 
do 30%

Uległa
poprawie

Handel, komunikacja, 
wywóz śmieci, zieleń 
likwidacja dzikich 
wysypisk,prasa lokalna 
.biblioteka

Bezpieczeństwo na drogach, 
wzrost bezrobocia, wzrost 
wykroczeń dokonanych 
przez nieletnich

Tadeusz 
Nowak 9

- - Jest podobna 
jak przed laty

Segregacja śmieci, poprawa 
warunków nauczania w SP2

Bezpieczeństwo, 
nawierzchnia ulic.

Elżbieta 
Stefaniak 9

Administrację i 
komunikację

Uległa poprawie Telekomunikacja, gazyfikacja, 
segregacja śmieci, 
czystość miasta

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Janusz 
Król 10

Kandydat nie skorzystał z ankiety.

Marek
Samulczyk 10

zachowania struktury wydatków i dochodów jak w br. Jest podobna 
jak przed laty

Komunikacja miejska, czystość 
miasta

Nawierzchnie dróg 
i chodników.

Zdzisław 
Szafrański 10

- Konsumpcja
bieżąca

Inwestycje Uległa poprawie Estetyka miasta, komunikacja.

Wojciech 
Dutka 11

Aktywne gospodarowanie 
majątkiem miasta, zmianę 
polityki podatkowej

Dotacje Inwestycje (do 30 % 
budżetu rocznego)

Uległa poprawie, 
lecz nie 
wykorzystano 
wszystkich 
możliwości

Patrz wkładka do "WL”
- Raport o stanie miasta.

Dorota 
Matysiak 11

' Komunikację i 
administrację

Uległa
poprawie

Warunki lokalowe szkół, 
gazociągi, telekomunikacja, 
segregacja śmieci

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Małgorzata 
Pocześniak- 
Szybisty 12

Infrastrukturę miasta Uległa
poprawie

Handel, usługi Sytuacja mieszkaniowa - 
komunalna.

Jan
Pawlicki 12

Kandydat nie skorzystał z ankiety.

Dariusz 
Sommerfeld 12

Nałożenie kar na instytucje 
zanieczyszczające środowisko

Oświatę, sport i 
ochronę środowiska, 
poprawa dróg 
publicznych.

uległa
poprawie

poprawa lokal, szkół, 
komunikacji

ilość imprez rekreacyjno- 
sportowych

Tadeusz 
Waliczak 12 - -

kanalizacja uległa
poprawie

zostawiam ocenie innym

Marek 
Bartosz 13

Zwiększenie udziału gmin w 
podatkach państwa

Uległa
poprawie

Komunikacja autobusowa, 
służby komunalne, przybyło 
ośrodków zdrowia, rozbudowa 
SP2, targowisko, dbałość o 
zieleń, informowanie 
mieszkańców.
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Adam 
Gabler 13

Nie przekazywać środków na 
rzecz budżetu centralnego

- - Jest podobna 
jak przed laty

Prawie nic

Jerzy
Pilarczyk 13

Zachowania struktury wydatków i dochodów jak w br. Uległa
poprawie

Ochrona zdrowia, komunikacja, 
zagospodarowanie odpadów 
stałych

Bezpieczeństwo obywateli 
i ich mienia.

Jerzy
Paluszczak 14

Dążenie do rozwoju 
gosp. miasta

Rozbudowę 
infrastruktury miasta

Uległa
poprawie
materialnej

Ogólny porządek w mieście Sytuacja społeczna, 
znaczne pogorszenie sytuacji 
mieszkaniowej, materiałowej 
wzrost bezrobocia.

Sławomir 
Pniewski 14

- - - Uległa
poprawie

Drogi, sieć gazowa 
i telefoniczna

Bezpieczeństwo.

Tomasz 
Linkiewicz 15

Cele nie adekwatne 
do społecznego 
zapotrzebowania

Ochronę środowiska Uległa
poprawie

Gospodarka odpadami, sieć 
handlowa, stan ulic 
i chodników

Bezpieczeństwo publiczne, 
zabudowa (zwł. sklepy - brak 
koncepcji).

Włodzimierz 
Sroczyński 15

Inwestycje dochodowe, rozwój 
sektora prywatnego

Uległa
poprawie

Komunikacja, sieć ulic, 
gazyfikacja, handel, 
zagospodarowanie odpadów, 
poprawa warunków 
nauczania i pracy 
służby zdrowia.

bezpieczeństwo mieszkańców 
bezrobocie

Jan
Uhryn 15

Racjonalizację wydatków, 
rozważyć możliwość 
prowadzenia działalności 
gospodarczej przez urząd

Uległa
poprawie

Komunikacja miejska, 
sytuacja ekologiczna 
(pojemniki, likwidacja 
dzikich wysypisk)

Likwidacja sieci 
gastronomii i 
ośrodków kultury.

Mieczysław 
Pohl 16

Kandydat nie skorzystał z ankiety.

Jan
Trawa 16

Budowę dróg i
ochronę
środowiska

Uległa
poprawie

Drogi nieutwardzone i bite.

Bogdan 
Leonarczyk 17

Nie wysyłanie naszych 
pieniędzy do województwa

Rozwój miasta 
i pomoc 
mieszkańcom

Jest podobna 
jak przed laty

Czystość miasta 
(ulic utwardzonych, asfalt) 
udostępnienie pojemników 
na śmieci i ich terminowe 
opróżnianie

Szosy, dużo dziur. Kratki 
ściekowe na 
szosach zapchane.

Henryk 
Nowak 17

Rozwój gospodarczy * - Jest podobna 
jak przed laty

Rozwój handlu Szkolnictwo.

Jerzy 
Olejnik 17

Wprowadzenie kapitału spoza 
Lubonia i pozostawianie w 
gminie środków wypracowanych 
przez nią

Inwestycje Uległa
poprawie

Komunikacja, baza 
szkolnictwa, 
segregacja odpadów

Bezpieczeństwo publiczne.

Stefan 
Osiecki 17

Zwiększenie dochodu miasta 
poprzez utworzenie fundacji 
miasta, a pieniądze 
uzyskane zagospodarować

Jest podobna 
jak przed laty Dużo się zmieniło, ale 

też dużo jest jeszcze 
do zrobienia.

Marek 
Schmidt 17

Wspieranie przedsiębiorczości 
gospodarczej,nie zwiększania 
obciążeń podatkami

Przedszkola,
administrację
miejską,
komunikację

Inwestycje
infrastrukturalne

Uległa
poprawie

Ochrona środowiska, 
organizacja wywozu 
śmieci i zanieczyszczeń, 
estetyka niektórych rejonów 
miasta, baza materialna 
oświaty i służby zdrowia

Wzrost przestępczości, 
bezpieczeństwo drogowe, 
poziom szkolnictwa 
podstawowego, stan dróg, 
ulic i chodników.

Kazimierz 
Pohl 18

Zachowania struktury wydatków i dochodów jak w br. z drobnymi korektami Uległa
poprawie

Lepsza gospodarność 
władz oraz dążność 
do większej 
estetyki miasta

Specjalnie nie można nic 
zauważyć.

Zofia
Skok-
Łukomska 18

Zbędne plany 
nie mające 
perspektyw

Uzbrojenie miasta, 
drogi, kanalizacja, 
woda

Jest podobna 
jak przed laty

Czystość ulic asfaltowych, 
udostępnienie pojemników 
na śmieci, poprawa 
telefonizacji

W krytycznym stanie ulice* 
Luboń-Lasek

Zofia 
Mania 19

Zmianę proporcji dotacji 
z budżetu państwa

Uległa
poprawie

Gazyfikacja, telekomunikacja, 
segregacja odpadów, 
zagospodarowywanie terenów 
(zieleń miejska), rozwiązanie 
problemu przychodni 
lekarskich

Powszechny dostęp do 
przedszkoli (duża odpłatność) 
pojawiło się bezrobocie.

Janusz 
Piotrowski 19

Ściąganie inwestorów z zewnątrz - - Uległa
poprawie

Gospodarka komunalna - 
komunikacja - oświata

Jacek 
Marian 
Wojtyś 19

Rozwój miasta i
pomoc
mieszkańcom

Jest podobna 
jak przed laty

Czystość miasta
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Andrzej 
Machciński 20

Zachowanie struktury wydatków i dochodów jak w br. Uległa poprawie Telekomunikacja, gazyfikacja,
segregacja
śmieci, czystość
miasta

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Zbigniew 
Popow 20

Rozwój rzemiosła i usług, podatki 
dzierżawa, egzekwowanie kar od 
trucicieli środowiska naturalnego

Inwestycje
komunalne

Uległa
poprawie

Handel Bezpieczeństwo, komunikacja.

Krzysztof 
Kamiński 21

Kandydat nie skorzystał z ankiety.

Włodzimierz 
Smogur 21

Komunikacja i 
administracja

Uległa
poprawie

Wywóz segregacja śmieci,
telefonizacja,
gazyfikacja

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Stefan 
Wiatr 22

Komunikację i 
administrację

- Uległa
poprawie

Telekomunikacja, gazyfikacja, 
czystość miasta, segregacja śmieci

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Andrzej 
Mizerka 23

Zachowanie struktury wydatków i dochodów jak w br Jest podobna 
jak przed laty

Handel Bezpieczeństwo mieszkańców.

Józef
Neubauer 23

Zachowanie struktury wydatków i dochodów jak w br. Uległa
poprawie

Warunki szkół po 
rozbudowie, poziom 
gazyfikazji, 
zwodociągowania 
i skanalizowania, 
uporządkowanie odpadów 
komunalnych

Skurczył się poziom dzieci 
chodzących do przedszkoli.

Ryszard 
Pawłowski 23

'
Komunikację i 
administrację

Uległa
poprawie

Telekomunikacja, gazyfikacja 
segregacja śmieci, czystość 
miasta

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Włodzimierz 
Kaczmarek 24

Udział w dopuszczalnej działalności 
gospodarczej

Konsumpcję
bieżącą

Inwestycje Uległa
poprawie

Wyposażenie miasta w 
infrastrukturę, baza 
szkolnictwa i służby zdrowia, 
komunikacja, zieleń.

Eugeniusz 
Zieliński 24

Zmiany ogólno gospodarcze Komunikację
miejską

Budowę
kanalizacji

Jest podobna 
jak przed laty

Ogólnie bez zmian 
jakichkolwiek.

Grzegorz 
Gabler 25

Administrację i 
komunikację

Uległa
poprawie

Telekomunikacja, gazyfikacja, 
segregacja śmieci, czystość 
miasta

Bezpieczeństwo mieszkańców.

Bogdan 
Jędrzejewski 25

Kandydat nie skorzystał z ankiety.

Krzysztof 
Moliński 25

Ułatwienie działania podmiotom 
gospodarczym

Administrację 
samorządową, 
Zarząd Miasta, 
płace dla 
pracowników 
sfery kultury

Inwestycje
podnoszące
standard

Uległa
poprawie

Komunikacja miejska, 
stan lokalowy służby zdrowia, 
sytuacja lokalowa szkól, 
rozwój terenów 
zielonych

Stan niektórych ulic 
i chodników ochrona 
środowiska w pewnych 
dziedzinach.

Stanisław 
Gensler 26

Kandydat nie skorzystał z ankiety.

Dariusz 
Listkiewicz 26

Zwiększenie udziału budżetu miasta 
w podatkach odprowadzanych 
z terenu miasta

Inwestycje Uległa
poprawie

Zagospodarowanie odpadów, 
stan nawierzchni części ulic, 
warunki lokalowe szkół, 
gazyfikacja.

Michał 
Nowacki 27

Zachowania struktury wydatków i dochodów jak w br. Uległa
poprawie

Uporządkowano i 
wyprostowano wiele ścieżek 
gospodarczych itp. 
poprawiono organizację 
życia mieszkańców

Osłabło tempo utwardzania 
ukończonych dróg, układania 
chodników i kpi. brak 
drzewostanu na ulicach.

TomSsz 
Pawłowski 27

Kandydat nie skorzystał z ankiety.

Tadeusz 
Podbylski 27

" Ochronę
środowiska

Uległa
poprawie

Poprawa w zakresie ochrony 
środowiska, komunikacja 
miejska

Grzegorz 
Paczyński 28

Stymulowanie rozwoju 
gospodarczego

- Inwestycje i sferę 
budżetową

Uległa
poprawie

Ochrona środowiska, 
komunikacja, porządek, itp.

Antoni 
Przybylski 28

Egzekwowanie poboru podatków Zbędne plany 
i programy, które 
nie mają żadnych 
szans
powodzenia i 
realizacji

Uzbrojenie miasta, 
(kanalizacja, woda, 
gaz, ochrona 
środowiska)

Uległa
poprawie

Komunikacja, pojemniki na 
odpady, zieleń, punkty 
pomocy doraźnej, 
rozbudowa sieci usługowo- 
handlowej, 
telefonizacja

Drogi lokalne, sprawy 
porządkowe.

Andrzej 
Sobiło 28

Lepsza i skuteczniejsza 
gospodarność

* Uległa
poprawie

Segregacja śmieci, 
telefonizacja

Brak zaangażowania 
mieszkańców w życie miasta.
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28 maja 1994r., zgodnie z zapo
wiedzią, Oddział PTTK im. Cyryla 
Ratajskiego w Luboniu zorganizo
wał Rajd Szlakiem Marcina Rożka 
dla uczczenia 50 rocznicy śmierci 
artysty. Docelowym miejscem raj
du był Wolsztyn gdzie, artysta mie
szkał od 1933 r. do lat okupacji 
hitlerowskiej.

Na trasie rajdu uczestnicy zwie
dzali godne uwagi obiekty. Woźniki 
- na zalesionym wzgórzu Rywałd, 
pośród mokradeł samotne zabudo
wania porefarmackie, należące do 
najcenniejszych zabytków w Wiel- 
kopolsce. Budowla znajdująca się 
się od wielu lat w zaniedbaniu i de
wastacji, została odbudowana i od
restaurowana przez franciszkanów, 
obecnie dodaje blasku świetności. 
Po klasztorze i kościele oprowadzał 
i objaśnień udzielał jeden z zakon
ników.

Drzymałowo - wieś, w polu pa
miątkowy głaz poświęcony słyn
nym wydarzeniom z lat 1905 - 1909 
związanym z wozem Drzymały.

Rakoniewice - miasto z ciekawy
mi domami podcieniowymi klasy- 
cystycznymi z XV1II-XIX w. 
w Rynku i Wielkopolskim Muzeum 
Pożarnictwa PTTK znajdujące się

Komitet wyborczy

Samorządna Wielkopolska 
Tobie i Miastu

zaprasza na spotkania przedwyborcze w dniach:
13.06. (poniedziałek) - Szkoła Podstawowa nr 3, godz. 17.00
14.06. (wtorek) - Klub Rolnika, ul. Sobieskiego 96, godz. 17.00
15.06. (środa) - Dom Kultury, ul. Armii Poznań 51 a, godz. 17.00

<=£> blok wyborczy w Radio Merkury
w sobotę 11.06 około godziny 11.00

sztynie uczestnicy rajdu trasą przez 
park obok pałacu nad Jeziorem 
Wolsztyńskim dotarli do ogrodu 
Marcina Rożka a następnie zwie
dzili muzeum jemu poświęcone. 
Znajduje się ono w domu zaprojek
towanym i zbudowanym w latach

SZLAKIEM SŁAWNYCH WIELKOPOLAN

Rajd im. Marcina Rożka 
do Wolsztyna

w dawnym kościele ewangelickim 
o konstrukcji.ryglowej z 1763 r. Po 
muzeum oprowadzała pani Kus
tosz, prezentując eksponaty i urzą
dzenia strażackie oraz wozy bojowe 
nadal jeszcze czynne. Wiele z nich 
bierze udział w zawodach. Atrakcją 
dla uczestników było zwiedzenie 
jednego z wozów bojowych pocho
dzącego ze stoczni szczecińskiej, 
stanowiącego dziś zabytek. W Wol-

trzydziestych przez profesora Mar
cina Rożka, artystę rzeźbiarza i ma
larza. Każdy z uczestników otrzy
mał pamiątkową plakietkę oraz 
materiały krajoznawcze przygoto
wane przez instruktora krajoznaws
twa Romana Garczyka. Rajd pro
wadził instruktor krajoznawstwa 
oraz przewodnik turystyki pieszej 
i motorowej, Aleksander Jackel.

JJ

W miejscowości Hamme 
w Belgii, 25 km od Antwerpen 
odbył się międzynarodowy ha
lowy turniej piłkarski. W tur
nieju tym startowały drużyny
z 14 państw: Belgii,
Holandii, Francji,
Anglii, Hiszpanii.
Niemiec, Szwajca
rii, Włoch, Danii,
Maroka, Chorwa
cji, Czech, Brazylii 
i Polski. Nasz kraj 
reprezentow any 
był jedynie przez 
Luboński Klub Sportowy. 
W turnieju halowym po wstęp
nych eliminacjach brało udział 
96 dryżyn. Drużyna Lubońs- 
kiego KS przystąpiła do roz
grywek z 56 dryżynami, które 
podzielono na 9 grup. Zawod
nicy z Lubonia pokonali kolej

no: TURCGUKU (Belgia) 4:0,
gole strzelili: Rybak-2, Wiórek, 
Jarlaczyk. Pierelli-Boys Belgia 
3:2, bramki zdobyli: Jarlaczyk 
2, Maryniak 1. Ali-Boys (Ho

Awans drugiej drużyny LKS
Stworzona rok temu drużyna rezerw LKS-u, na trzy kolejki przed 

zakończeniem sezonu, odniosła duży sukces, zapewniając sobie awans do 
klasy ”A” . Zawodnicy LKS II wręcz zdeklasowali swoich przeciwników. 
Jest to duży sukces klubowy, ponieważ nie tak dawno w A klasie grała 
pierwsza i jedyna drużyna LKS-u. W ostatnich meczach drużyna rezerw 
uzyskała następujące wyniki:

Viktoria II Września - Luboński KS 4:1 bramkę dla LKS zdobył 
Gramza. Luboński KS II - Orlik Miłosław 3 : 2. Było to bardzo ważne 
spotkanie dla rezerwowego zespołu LKS. Goście jako wicelider zaprezen
towali się z jak najlepszej strony. Po wyrównanym spotkaniu, rezerwy 
LKS-u odniosły zwycięstwo. Bramki zdobyli Wilczyński 2, Gruchociak 1.

Clescevia Kleszczewo - Luboński KS 2 : 4. W tym spotkaniu wyższość 
młodzieży z Lubonia nie podlegała dyskusji. Pewne zwycięstwo, po bardzo 
dobrym meczu, dawało awans do klasy wyższej. Bramki dla LKS-u 
zdobyli Gramza, Łaboda, Tomkowiak, Sołecki.

Władysłw Szczepaniak

ZE  S T E L L I
Wyniki piłkarskiej drużyny Stelli 

w jesiennej rundzie rozgrywek grupy II kl. ”B”

10.04. Luboński KS II- Stella Luboń - 3:3
17.04. Stella Luboń - Czarni Czerniejewo - 1:1
24.04. Wiktoria Września - Stella Luboń - 3:2
8.05. Kasztelania Dominowo - Stella Luboń - 2:1
15.05. Stella Luboń - Orkan Działyń - 4:2
22.05. Sokół Pławce - Stella Luboń - 1:4
29.05. K.S. Uzarzewo - Stella Luboń - 3:3
Do końca rozgrywek pozostały trzy mecze. Po ośmiu kolejkach Stella 
zajmuje 8 pozycję z 15 punktami i stosunkiem bramek 35 do 44.

Z.J.

Godnie reprezentuje 
Polskę

landia) 5:3 bramki uzyskali: Ry
bak 3, Szymański, Wiórek 1. 
Vossenhoek (Belgia) 3:0 po bra
mkach: Szymańskiego. Rapidsi- 
naai (Belgia) 5:2 bramki zdoby
li: Jarlaczyk 4, Rybak 1. Dasil- 
wa Buuren (Holandia) 9:2, strze
lcy bramek: Wilczyński 3, Ry

bak 2, Wiórek, Maryniak, Gru
chociak, Bendkowski po 1.

W meczu o wejście do pół
finału zawodnicy z Lubonia 
przegrali z drużyną Cataloniya 
(Hiszpania) 1:2. Bramkę dla 
LKS-u strzelił Rybak. LKS za
kończył rozgrywki w imponują

cym stosunku bra
mkowym 35:11. 
Były to pierwsze 
doświadczenia za
graniczne Lubońs- 
kiego Klubu Spor
towego. Nasza 
dryżyna odniosła 
wielki sukces z do

robkiem 7 zwycięstw w między
narodowym turnieju stojącym 
na wysokim poziomie. Ostate
cznie zajęliśmy zaszczytne 
5 miejsce, zdobywając przepię
kny puchar.

Władysłw Szczepaniak
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M a r iu s z  P u c h a ls k i
p o d c z a s
c h a r a k te r y z a c j i

30.05.94r.w czytelni Biblioteki Miejskiej odbył się spektakl 
teatralny pt. ”Trzy po trzy” wg Aleksandra Fredry. W spektaklu 
tym wyreżyserowanym przez Henryka Dąbrowskiego i Mariusza 
Puchalskiego na podstawie scenariusza Zofii Mrówczyńskiej, 
wykorzystano teksty ze znanych sztuk polskiego komediopisarza. 
Wystąpili aktorzy scen poznańskiich: Irena Lipczyńska, Marek 
Fludra, Mariusz Puchalski i Tomasz Traczyński. Tym spektaklem 
pełnym komizmu, humoru i we wspaniałej atmosferze zakoń
czono sezon kulturalno - oświatowy w bibliotece.

Towarzystwo Miłośników 
Miasta Lubonia (TMML), 

Polski Komitet Pomocy Społe
cznej (PKPS) i Dom Kultury 
Rolnika, 26 maja, wzorem ubie
głego roku zorganizowali 
w Domu Kultury Rolnika przy 
ul. Sobieskiego 97. ”Dzień Ma
tki” . Była to impreza dla matek 
samotnie wychowujących dzie
ci i z rodzin wielodzietnych. 
Impreza miała wyjątkową
oprawę, bowiem 
rok 1994 ogło
szony został 
przez Organizac
ję Narodów Zje
dnoczonych i Oj
ca św. Jana Paw
ła II Rokiem Ro
dziny. Toteż organizatorzy 
przygotowali się odpowiednio, 
aby ten dzień właściwie wyeks
ponować i uhonorować. Głos 
zabrał zaproszony specjalnie 
ks. Jan Musielak, który osoby 
ojca i matki oraz instytucje ro
dziny przedstawił jako najważ
niejszy czynnik wychowania 
człowieka i społeczeństwa. Z ra
mienia Urzędu Miejskiego byli: 
dr Marian Szymański i mgr Wł. 
Smogur. Ogromny - symbolicz
ny bukiet kwiatów jednej z ma
tek od Urzędu Miejskiego wrę
czył dr Szymański, składając 
przy tym życzenia wszystkim 
matkom za ich codzienny trud.

Prezes Towarzystwa Miłośni
ków Miasta Lubonia, Antoni 
Przybylski, wręczył dyplom 
uznania i podziękowania za 
wkład pracy społecznej, Pani 
Prezes PKPS, Marii Sumińs
kiej. Część artystyczną popro
wadził Zygmunt Borowiak. 
Przy kawie, herbacie, słody
czach i owocach swój program 
na tę okoliczność przedstawiły 
dzieci ze Szkoły Podstawowej 

nr 4, chórek dzie
cięcy Domu Kul
tury Rolinika 
a wspaniałe tań
ce przedstawił ze
spół taneczny 
osiedla mieszka
niowego Lubo- 

nianka pod kierunkiem M.Tyk- 
cewicz. Program lekkimi melo
diami operetkowymi uświetnił 
zespół muzyczny ”Ton”, który 
współpracuje z TMML. Jako 
solistka z utworem Bułata Oku
dżawy wystąpiła Zofia Skok- 
Łukomska. Impreza zakończy
ła się prezentacją najnowszej 
generacji garnków.

Udana impreza odbyła się 
dzięki sponsorom, mianowicie 
państwu: Butkom, Ochniakom, 
Kowalkiewiczom, Gablerom, 
oraz firmie Mac Daniel s.c., któ
rym za ich ofiarność składamy 
gorące podziękowanie.

DZIEŃ
MATKI

Biblioteka Miejska ul. Żabi- 
kowska 42 informuje swoich 
czytelników, że w okresie let
nim od poniedziałku do piątku 
pracuje bez zmian. W soboty 
nieczynne, z wylątkiem ostat
niej soboty lipca i sierpnia.

Panu Zbigniewowi Jurdze, 
przedstawicielowi Przedsiębio
rstwa Produkcyjno - Handlowo 
- Usługowego ”Abies” składa
my serdeczne podziękowanie, 
za bezinteresowne zagospoda
rowanie zieleni przed Bibliote
ką Miejską.

Weź udział w tej akcji !
Przez całe wakacje można przynosić do Oddziału dla Dzieci 

i Młodzieży w Bibliotece przy ul. Żabikowskiej 42 zbędne 
podręczniki szkolne. Mamy nadzieję,że w ten sposób ułatwimy 
wszystkim uczniom skompletowanie książek na nowy rok szkol
ny. Z góry dziękujemy.

Klub Rolnika 
! informuje,

że są jeszcze wolne terminy 
wynajęcia sali 

na wesela, stypy, 
komunie i inne uroczystości.

Posiadamy komplety 
naczyń stołowych i sztućców.

Informacja tel: 130 - 072.

Zapraszamy na wystawę: 
Artykuły gospodarstwa domowego 

XIX, XX w. 
z Lubonia i okolicy.

Są tam zgromadzone między innymi: 
kołowrotki, młynki do kawy, 

tarki do prania, masielnice, łyżki stołowe, 
międzywojenne ręczne miksery i inne. 

Wystawę oglądać można codziennie 
w godz. od 10.00 do 14.00 i od 1500 do 18.00 

w Klubie Rolnika, ul. Sobieskiego 97.

Organizatorzy imprez z oka
zji ”Dnia Dziecka” wyrażają 
podziękowanie wszystkim 
sponsorom a w szczególności: 
Urzędowi Miejskiemu, Wielko
polskiemu Przedsiębiorstwu 
Przemysłu Ziemniaczanego 
S.A., firmom: ”GENS”, ”MO- 
DAL”, "INTER SMAK” 
i ”NOVOL”, oraz panom: 
Adamczakowi, Górniaczyko- 
wi, Kapelańskiemu, K. Witto
wi, W. Wittowi, Ochniakowi, 
Kusemu, Butce, Idzikowskie
mu, Borowiczowi i Mazurcza- 
kowi.

/ -----------------------------------------

Przypominamy!
Najbliższa niedziela 

19 czerwca

WYBORY
SAMORZĄDOWE

JA.P.
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Zaprasza my d o  nawo o; PARNI

Wykonujemy w ^ ej»  ł^fqzanki j ,/ J
okolicznościowe oraz polecamy 1 ^ C t u b o ń
w ciągle] sprzedaży kwiaty -Wojska Polskiego 2
doniczkgWet cieJle^Tr*—

O d p ^ jf^ ta łk tfd o  sobory 9.00 - 19.00 
niedziela 9.00-16.00

OGŁOSZENIA DROBNE
0  Pośrednictwo paszportowe 

”PA R ” , Luboń, ul. Matejki 8, 
codziennie po godz. 16.00. (003)

0  Zakład Szklarski. Usługi 
u klienta w dom u i w warsztacie. 
Luboń, ul. M azurka 8, tel. 
131-631. (006)

0  Pomieszczenie do wynaję
cia 50 m 2 - 100 m 2, tel. 131-631. 
(007)

(ega), drukarka, myszka, stacja 
dysków, tel. 131-905. (124)

0  Sprzedam okazyjnie nowy 
junkers niemiecki, tel. 102-212. 
wieczorem. (125)

0  Sprzedam ręczna kosiarkę, 
tel. 131-005 (125)

0  Sprzedam narożnik ku
chenny jasna sosna- tapicerowa
ny, stół, tel. 130-958. (126)

07.05.1994r. Joachim Błażek (Luboń) i Natalia Adamczyk (Luboń) 

03.06.1994r. Jacek Kufel (Luboń) i Alina Arndt (Luboń)
Paweł Patz (Luboń) i Grażyna Mścisz (Luboń)

04.06.1994r. V  Zbyszko Matuszak (Luboń) i Elżbieta Majka (Luboń) 
Piotr Hartung (Luboń) i Beata Matuszczak (Luboń)

Z G O N Y

0  Zakład TV Luboń, ul. K o
ściuszki 41. N apraw a - przestraja- 
nie telewizorów na PAL. Gwa
rancja! Tel. 131-348. (021)

0  Szybko, tanio i solidnie 
wykonuję usługi tapicerskie. Lu
boń, ul. Jagiełły 12a, codziennie 
od 16.00 - 20.00. (024)

0  Dobry Zespół Muzyczny - 
zabawy, wesela. Strojenie pianin 
i fortepianów. Tel. 130-367. (041)

0  Malowanie i tapetowanie - 
tanio, na rachunek, tel. 130-367. 
(042)

0  Usługi Introligatorskie, 
oprawa książek, czasopism, prac 
dyplomowych itd. Luboń, ul. Pa
derewskiego 29. Dla mieszkań
ców Lubonia bonifikata. (073)

0  Sprzedam działkę budow
laną o pow. 582m2 w Luboniu 
przy ul. 11 Listopada. Luboń, ul. 
Sobieskiego 123.(115)

0  M ozaika parkietowa. W y
rób - sprzedaż, ceny konkurencyj
ne, tel. 132-987 M osina (117)

0  Sprzedam M3, 50m2, tel. 
103-820. (119)

0  Kupię dom - okolice Lu
boń - Świerczewo również do wy
kończenia. W rozliczeniu może 
być M3, tel. 103-820. (120)

0  Kupię kawalerkę w Lubo
niu, tel. 131-373. (122)

0  Sprzedam atrakcyjną suk
nię ślubną (włoska z trenem). Lu
boń, ul. Poznańska 2, po godz. 
18. (123)

0  Sprzedam kom puter 
Schneider PC 1640 D D  z twar
dym dyskiem, m onitor kolorowy

0  W ynajmę mieszkanie M3 
w L ubon iu , tel. 131-775, po godz.
15.00. (127)

0  Zamienię dwa mieszkania 
spółdzielcze własnościowe Koś
cian 53,2m2 i 56,8 m 2 na dom 
Luboń, Puszczykowo, okolice 
Poznania, tel. 13-10-87, po godz.
16.00. (128)

0  Stelaże tapicerskie tanio 
sprzedam. Luboń, ul. Kwiatowa 
13.

0  Szybko, tanio, solidnie wy
konuję usługi stolarskie. Luboń, 
ul. Kwiatowa 13.

0  Masz problem z wyborem 
prezentu! W stąp do Mini-księga- 
rni, ul. Żabikowska 42 (biblio
teka)

PR A C A

0  "In te rpo lig ra f’, Luboń, ul. 
Poniatowskiego 24 przyjmie 
uczniów w zawodzie: maszynista 
offsetowy i m ontażysta, tel. 
130-541 lub 130-432. (113)

0  Samodzielnych blacharzy 
samochodowych przyjmie warsz
ta t blacharski. Luboń, ul. Spo
kojna 24, tel. 131-019. (114)

0  Zatrudnię krawcowe, szy
cie spodni, praca stała, tel. 
306-884 od 7.00 do 15.00.(116)

0  Zatrudnię sprzedawcę do 
sklepu motoryzacyjnego, tel. 
130-183 lub 131-337. (121)

0  Przyjmę każdą pracę cha
łupniczą, Może być szycie. Lu
boń, ul. Wiejska 1. (129)

0  Tokarza rencistę oraz do 
przyuczenia zatrudnię. Luboń, 
ul. Fabryczna 59.

+  Waleria Miankowska 1. 47, 
Luboń, ul. Osiedlowa 16 /5

+  Anna Micka 1. 96,
Luboń, ul. Grzybowa 6a

-I- Jerzy Palacz 1. 60,
Luboń, ul. Strumykowa 22

4- Wincenty Garstecki 1. 85, 
Luboń,ul. gen. Sikorskiego 23 /13

+  Joanna Owęzarczak 1. 73, 
Luboń, ul. Żabikowska 50 /40

+  Klara Zukier 1. 84,
Luboń, ul.Kopernika 1

+  Janina Sawrzyńska 1. 86, 
Luboń, ul. Sobieskiego 111

+  Edward Kaliszan 1. 81, 
Luboń, ul.Dworcowa 5

+  Mieczysław Jędrzejewski 1. 63 
Luboń, ul. Solskiego 19

+  Józef Cudera 1. 87,
Luboń, ul. Kopernika 7

+  Ryszard Kraszkiewicz 1. 47, 
Luboń, ul. Krasickiego 31

Wysoka jakość, atrakcyjne ceny

S P R Z E D A Ż  T R U M IE N
punkt sprzedaży poleca:
duży wybór trumien, sarkofagów, krzyży i tabliczek 

Zapewniamy transport. 
Luboń-Żabikowo, ul. Boczna 2 

czynne 7.00-22.00, tel. 131-246 
Przy pętli autobusowej linii L1 i 56 (003

Podajemy numer nowego konta bankowego 
Społecznego Komitetu Budowy Sieci Teleko

munikacyjnej rejon nr 6 ul. Podgórna 38.
I PKO BP E /  Luboń 63799-105037 -132
Prosimy o uzupełnienie wpłaty do kwoty 5 min zł 

w terminie do końca czerwca. Dalsze wpłaty prosimy 
regulować według harmonogranu. Przewidywany 

termin uruchomienia telefonów to połowa września.
A. Kłatkiewicz, Zb. Olejniczak

„ E J M I X ”
S k le p  W ie lo b r a n ż o w y  Luboń, ul. Kościuszki la 

Z a p r a s z a  n a  z a k u p y !
Nie musisz jechać do Poznania, u nas możesz kupić w  dużym wyborze: 

♦  k o s m e t y k i  4  b iż u t e r i ę  s r e b r n ą  4  

4  a r t . c h e m i i  g o s p o d a r c z e j  4  a r t . d r o g e r y j n e  4

sklep czy n n y  co d zien n ie  godz. 10.00 - 18.00, w soboty 10.00 - 13.00

(021)



SPÓŁDZIELCZY BANK LUDOWY w POZNANIU
zał. roku 1894

ODDZIAŁ w LUBONIU
62-030 plac Wolności 2, budynek Urzędu Miejskiego, wejście "B“, II piętro

te!./fax 130-131

przyjmowanie oszczędności 
oprocentowanych 
w stosunku rocznym

dla  lokat i w k ład ó w  term inowych

1 m iesięcznych - 20%
2 m iesięcznych - 22%

3 m iesięcznych - 29%  
6 m iesięcznych - 32%

12 m iesięcznych - 34%  
24 m iesięcznych - 38%

udzielanie kredytów

na działalność gospodarczq oprocentow anych  
od 46 % do 52% w zależności od skali ryzyka 
dyskontowych 36%

e ^ n a  rem onty mieszkań i dom ów  m ieszkalnych

oprocentow anie efektyw nie przy mieś. 
sp łatach  rat i odsetek

do 12 mieś. 45% 24,4%
do 24 mieś. 48% 36%

^  d la  posiadaczy ROR: d o i2 mieś. 45%, do 24 mieś. 48%

Odsetki naliczane sq według zmiennej stopy procentowej.
Bank stosuje kapitalizację odsetek po upływie zadaklarowanego okresu. 
Bank posiada gwarancję Skarbu Państwa na w kłady oszczędnościowe.

OBSŁUGA
w poniedziałki
7 .45- 15.30
od wtorku do piqtku 
7.45 - 14.00 
soboty pracujqce
7.45- 12.00

G a b i n e  t s t o m a t o l o g  i c z n y
d e n t - im

leczenie i usuwanie zębów
protetyka (korony, mosty, protezy częściowe i całkowite) 

profilaktyka (lakiery p/próclm icy)
Zapraszamy

od poniedziałku do piątku w godz. 16.00 - 20.00 
soboty od 8.00 do 13.00

Luboń, ul. Cieszkowskiego 2, naprzeciw dworca PKP 
tel. 131-844

Wilda, ul. W ierzbięcice 13, Tel. 33-68-60 (oog)

z nam i 
o  każdej 
v p orze... 
r ...szy b k o  
tanio  
p ew n ie

•TAXI OSOBOWE - DOJAZD W I STREFIE BEZPŁATNY*
•10% ZNIŻKI DLA STAŁYCH KLIENTÓW •  ZAKUPY NA TELEFON* 

•  NAJTAŃSZY TRANSPORT BAGAŻOWY*

SKLEP
ARTYKUŁÓW

INSTALACYJNYCH

Luboń, ul. Sikorskiego 
pawilon 3

P o l e c a :

armaturę, PCV, 
rury o cynk, kształtki 
uszczelki
regały magazynowe, 
gwintowanie na wymiar

W y sta w ia m y  f a k tu r y  VAT 
(035)

■ projekty indywidualno 
I typowe I .

■ nadzory budowlane
i : t kierownictwo robót

■ zbieranie niezbędnych 
Wfokumentów |

wybór wykpna#<gAwww

Luboń.
ul. A grestow a 1
( p r z y  S z k o l n e j )

UWAGA
BEZPŁATNIE UDZIE LAM 

WSZELKICH PORAD 
BUDOWLANYCH

• (024)

G A B IN E T  LEKARSKI 
PEDIATRA

lek. med.
Jolanta M ic h o cka

Luboń, ul. ks. Streicha 7/2

tel: 130 - 3 5 0 ]
Wizyty domowe u pacjenta

_________________________ (049)

Uwaga mieszkańcy ulic 
Wojska Polskiego, Długiej, 

Szkolnej, Buczka i przyległych. 
Informuję, że od dnia 9 maja 

przy sklepie spożywczym 
przy ul. Reja 10

znajduje się skrzynka pocztowa 
opróżniana codziennie 

o godzinie 10.00

W sklepie można nabyć 
znaczki pocztowe.

(OM)

N a p r a w a
l o d ó w e k  

z a m r a ż a r e k  
i  c h ł o d n i  

o r a z  
m o n t a ż

Dojazd bezpłatny
T E L .  1 3 7 -7 6 7

K om orniki 
ul. 3 -ego Maja 8

(015)



Lubisz konie ? 
Przyjedź l
R o g a lin e k , u l. G e n .  S ik o rs k ie g o  
z a  r e s ta u r a c jg  "S karp a"

nauka indywidualna 
jazdy w teren TEL:1 3 0 - 8 7 8

1 3 8 - 1 1 1

PRYWATNY GABINET STOMATOLOGICZNY 
LEKARSKO-PROTETYCZNY
♦  Zachodnie materiały, znieczulenia

pyij^ ♦  Protetyka w pełnym zakresie
DENT ^  Lakiery zapobiegające próchnicy

♦  Porady, konsultacje bezpłatnie
♦  Pełna gwarancja
♦  Nowość - protezy na miękkim 

poniebieniu
♦  RENTGEN NA MIEJSCU

ZAPAM IĘTAJ
T w ó j  

F I J L L  d o m o w y  

D E N T  d e n t y s t a

Luboń, ul. Karłowicza 16, tel: 131 -305
R ejestrac ja  c o d z ie n n ie  8.00 - 20.00

( 0 0 1 )

Biuro prawne " T era lex"

porady prawne, 
umowy, pozwy, podania, 

sprawy celne, 
zeznania podatkowe, 
prowadzenie ksiqg, 

prowadzenie rejestrów VAT, 
wycena i obrót 

nieruchomościami 
Luboń, ul. 1 -ego Maja 24 

pn. - pt. 17.00 - 19.00

Usługi introligatorskie 
oprawa ksiqżek, 

czasopism
prac dyplomowych itp.

Luboń.
ul. Paderewskiego 29 

Dla mieszkańców Lubonia
BONIFIKATA \

(046)

SPECJALISTYCZNE G ABINETY LEKARSKIE

Luboń, ul. Żabikowska 62 (Pawilon) 
Oferujemy diagnostykę i leczenie w zakresie:

P’’ Ginekologia i położnictwo pon. 18.30 - 20.00 485<312

Interna
choroby serca, EKG

p 1 Chirurgia ogólna
Poradnia chirurgii naczyń

P  Laryngologia

p> Dermatologia

^  Neurologia

czw. 17.30-19.00

pon. 16.30-18.00 @  610-864 
pon. 16.30-18.00 < §? 610-864 

pt. 16.30- 18.00 @  678-153 

śr. 16.30 - 18.00 @  131-532

p> USG, położnictwo, ginekologia,
badanie piersi, jamy brzusznej wolne soboty 11.00 - 12.00

Także wizyty domowe.
Honorujemy ubezpieczenia medyczne. 

Wystawiamy recepty zgodnie z przysługującymi zniżkami.
_________________________________________________________ r n n s n

Daniela Rogal - Przybylak 
ginekolog położnik

Luboń, ul. Dworcowa 20 
(przy przejeździe 

do Zakładów Chemicznych)
poniedziałki, środy 17-19

również rejestracja 
telefoniczna

do godz. 16, tel. 130 - 830 
(004)

Lek. M ed. Anna Woźniak
S p e c ja l is ta  c h o r ó b  o c z u  
Luboń, ul. Żabikowska 13

p r z y jm u je

Wykonujemy uiługl na recepty
w  przychodni rejonowej w  Żabikowie 
pokój 302
pon: 1 6 .00 - 17.00; 
czw: 9.00 - 12.00 (007)

Sprzedam dom 
mieszkalny 

+ gospodarczy 
7.700 m2 na działki 

budowlane

TEL: 668 - 747 
po godz. 1200

(047)

Elżbieta Tomczak

TŁU M A CZ
PRZYSIĘGŁY

JĘZYKA
FRANCUSKIEGO

ul. GALLA 12 Luboń 3
(051)

S A L O N  K O S M E T Y C Z N Y  " G R A Ż Y N A "
- kosmetyka ogólna
- m anicure L u b o ń ,
- pedicure
- przekłuwanie uszu

u l. K o śc iu sz k i 59  
(b lo k )

- depilacja woskiem

T F T . : 1 0 3 - 4 4 6  ^

Z a k ła d  insta lacyjny w o d n o  - kan a lizacy jn y

instalacja wewnętrzna i zewnętrzna 
w  zakresie gazu, w ody, kanalizacji 
i centra lnego  ogrzewania

BARDZO SZYBKIE TERMINY, TANIO I FACHOWO
Luboń, ul. Kopernika 13, tel: 131 - 358

(054)



D A L - D EN T  STOMATOLOGIA
ul. Kościuszki 53, łel. 103 - 031

Nowo otwarte gabinety stomatologiczne zapraszajq 
od poniedziałku do pigtku od 16.00 do 20.00, w soooty i niedziele od 8.00 do 12.00

PROPONUJEMY:
leczen ie  - w yp e łn ie n ia  św ia tło - i c h e m o u tw a rd za ln e  (za ch o d n ich  firm ) 
ch iru rg ię  s tom a to lo g iczna
protezy - szkie letowe, akry lanow e , m iękkie p o d n ie b ie n ia , 
korony, m osty p o rc e la n o w e , m e ta lo w e , ak ry lanow e , 
n a p ra w y  pro tez - również ekspresowo, 
p o ra d y  bezp ła tn ie .

S E R D E C Z N I E  Z A P R A S Z A M Y  !
(032)

L O D O W K I -  Z A M R A Ż A R K I
Najtańsze naprawy - w domu klienta! 

tel. 137-679
BEZPŁATNY TRANSPORT! 

Komorniki, ul. Fabianowska 9

ZAKŁAD USŁUGOWY
MECHANICZNO-
-ELEKTROTECHNICZNY

62-030 LUBOŃ. UL. KOŚCIUSZKI 64 
TEL. 131-244

Poleca swoje usługi w  zakresie 
napraw gwarancyjnych 
i pogwarancyjnych
zm echanizowanego sprzętu 
gospodarstwa dom ow ego 
następującego sprzętu 
produkcji krajowej:

odkurzacze, roboty kuchenne, 
miksery, malaksery, ekspresy 
do kawy, sokowirówki, 
młynki do kawy, krajalnice, 
maszynki do mielenia, garnki 
elektryczne, suszarki do włosów, 
żelazka elektryczne suche 
i z nawilżaczem, lokówki, prodiże.
Zakład czynny 
od pon. do piąt. \0.00-\&.00 

sobota 9.00-13.00
(048)

Warsztat Ślusarski

WYRÓB SPRĘŻYN

Luboń
ul. Armii Poznań 38

131-695

Prywatne kursy języków obcych
-język angielski,język niemiecki
- 3 poziomy nauczania dla dzieci i dorosłych
- kurs podstawowy, dla średniozaawansow anych 

i dla zaaw ansow anych

120 godz. języka o b ceg o  
w grupach max 10 osobowych
- kadra pedagog iczna  o wysokich kwalifikacjach
- skuteczne m etody nauczania 

(m.in. m etodę  audiowizualng)

Możliwość uzyskania świadectwa ukończenia kursu

Pawilon nr 17 przy ul. Osiedlowej 
62-031 Luboń, in fo rm acje  tel. 131-210 
godz. 15.00 - 17.30

(043)

V

z a k ł a d  s l u s a r s k i
A n to n i K latkiewicz

L uboń , ul. P od górn a  38 

Poleca wykonawstwo:
- stołów ślusarskich, regałów, stojaków specjalnych.
- wiaty, małe konstrukcje stalowe, prace konserwatorskie.
- kraty, parkany, zabezpieczenia anty w łamaniowe,
- wykonuję lekkie konstrukcje aluminiowe 

(łącznie ze szkłem)
SE R D E C Z N IE  ZA PR A SZA M

W y s t a w i a m  f a k t u r y  V A T  (644)

- sprzedaż 
1 - montaż

- ceny fabryczne

S k u p  M e t a l i  K o l o r o w y c h

► KOMET «
Luboń, ul. Dworcowa 16 (baza GS-u) 
tel. 130-063 (po 16.00 - łel. 21-91-70)

złom miedzi od  26,000 zł wzwyż 
złom mosiądzu od  14,000 zł wzwyż 
złom aluminium od 7.000 zł wzwyż 
złom brązu od 16,000 zł wzwyż

Skup czynny 
od 8.00 do 16.00 
w soboty 
od 8.00 do 13.00

(005)

Z a t r u d n i ę
maszynistę
offsetowego
Dobry fachow iec - 
- Dobra praca  
tel: 130 - 781 
albo 131 -6 0 6  (057)

FSZ? £39 £73 £72 —SV7j

>

DACHÓWKI

g w a ra n c ja  30 lat

- Dekarstwo
- Blacharstwo
- Ciesielstwo

Luboń, ul. Buczka 14
(030)


